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بیشترین پروژه شیلاتی

مخالفت با  فیلتر ینگ در خانه ملت
به قلم سردبیر- سال 1397 بود که 85نماینده مجلس سه شنبه های نظارتی را پیشنهاد 
کردند و خواستار تقویت بعد نظارتی خانه ملت شدند . در آخرین روز مرداد 1402سه شنبه 
نظارتی مجلس به بررسی مسئله چالش های ایجاد شده در حوزه کسب و کارهای اینتر 
نتی و کیفیت اینترنت با حضور وزیر ارتباطات پرداخت . قرائت گزارش کمیسیون صنایع 
در خصوص بررسی کیفیت اینترنت و شاخص های مرتبط با آن با رویکرد چالش های ایجاد 
شده برای شهروندان و کسب و کار های اینترنتی بیانگر وضعیت و نتایج  فیلترینگ بود 
.این درحالیست که مردم خصوصا فعالان حوزه های مرتبط فریاد واسفای خود را سردادند 
، کارشناسان مختلف از وزیر ارتباطات دولت قبل تا متخصصین بخش اقتصاد دیجیتال، 
 . ندانستند  را به سود کشور  اتخاذ چنین تصمیمی  ... عوارض  .و...و  بنیان ها و  دانش 
تاثیر منفی مستقیم، عمیق و مخرب بر کسب وکار های اینترنتی،ایجاد خسارت های زیاد بر 
اقتصاد و چرخه تولید کشور،اختلال در حوزه اشتغال، حوزه های آشکار اقتصادی همچون 
ورشکستگی کسب و کار های اینترنتی، تعدیل نیرو های و افزایش بیکاری، فیلترینگ و 
محدودیت های اینترنتی تاثیرات غیرمستقیم و پنهانی را بر فعالیت های بخش خصوصی 
و حتی دولتی در حوزه های مختلف داشته، یکی دیگر از حوزه های عینی و محسوسی که 
به طور مستقیم از فیلترینگ ضربه خورده، بخش گردشگری، به ویژه فرصت سوزی ویژه 
جذب توریسم در میانه برگزاری جام جهانی قطرنمونه عینی و واضح می باشد . بر اساس 
اظهارات تجار و اعضای اتاق بازرگانی ایران، فیلترینگ محدودیت های زیادی را بر روند 
ارتباط  گیری آن ها با طرف های خارجی ایجاد کرده است.اینها بخشی از مسایلی است که 
در رسانه ها منتشر شده است . اما سه شنبه نظارتی مجلس در آخرین روز مرداد برخی 
نمایندگان از جمله رئیس مجلس نسبت به این مسئله در جایگاه منتقد قرار گرفتند . 
هنوز این جمله رئیس جمهور در فضای جامعه طنین افکنده که : »فضای مجازی زمینه 
کسب و کار مردم است. فضای مجازی امروز ابزار کار مردم شده و از این طرق کسب 
درآمد می کنند. آیا کسی می آید محل درآمد مردم را تعطیل کند«.آیا در تصمیم  اتخاذ 
شده مبنی بر استمرار فیلترینگ تجدید نظر خواهد شد یا وزارت ارتباطات و 7مرجع دیگر 

همچنان بر رویه گذشته اصرار خواهند ورزید ؟

سرمقاله
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انتخاب  برای  گفت:  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
رشته های   ،1403  -  1402 سال  سراسری  کنکور  رشته 
تحصیلی دانشگاهی در دانشکده های علوم پزشکی و خدمات 
بهداشتی درمانی شرق و غرب هرمزگان در صفحه 94 دفترچه 

قرارگرفته است. 
غلامعلی جاودان افزود: دانشکده علوم پزشکی شرق هرمزگان 
به مرکزیت بندرلنگه در 3 رشته تحصیلی، 45 دانشجو را برای 

سال تحصیلی 1403-1402 جذب می کند.
وی گفت: دانشکده علوم پزشکی غرب هرمزگان به مرکزیت 
دانشجو  نفر  تحصیلی، 55  رشته  در 2  بندرلنگه  شهرستان 
می پذیرد.رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان از داوطلبان 
به  مراجعه  با  کرد  درخواست  رشته  انتخاب  شرایط  واجد 
صفحه 94 دفترچه انتخاب رشته کنکور سراسری، بر حسب 
علاقمندی رشته های تحصیلی اعلام شده در این دو دانشکده 

را برای ادامه تحصیل انتخاب کنند.
جاودان افزود: دانشکده علوم پزشکی شرق استان به مرکزیت 
و  درمانی  آموزشی،  خدمات  و  تأسیس  میناب  شهرستان 
بهداشتی شهرستان های میناب، سیریک، بشاگرد و جاسک 
غرب  پزشکی  علوم  دانشکده  گفت:  می دهد.وی  پوشش  را 
هرمزگان به مرکزیت شهرستان بندرلنگه تأسیس و خدمات 

آموزشی، درمانی و بهداشتی شهرستان های بندرلنگه، پارسیان، 
بستک را پوشش می دهد.

وی افزود: مجتمع آموزش عالی بستک در 3 رشته تحصیلی، 
30 نفر دانشجو جذب می کند.

پیشرفت ۸۰ درصدی بیمارستان ۵3۱ 
تختخوابی شهدای هرمزگان

رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان روند پیشرفت فیزیکی 
پروژه کلان بیمارستان شهدای هرمزگان را بیش از 80 درصد 

ذکر کرد. 
دکتر غلامعلی جاودان با حضور در پروژه کلان بیمارستان 531 
تختخوابی شهدای هرمزگان از طبقات سه بلوک ساختمانی در 

حال ساخت این بیمارستان بازدید کرد.
تلاشهای  از  پروژه  اجرایی  روند  تسریع  بر  تاکید  وی ضمن 
نیروهای اجرایی در هوای گرم و مرطوب این روزها تشکر کرد 
و افزود: روند پیشرفت فیزیکی پروژه کلان بیمارستان شهدای 
هرمزگان 80 درصد با 8 طبقه و سطح زیربنای 54 هزار متر 
مربع است.جاودان تصریح کرد: از مهمترین بخش های این 
ICU-  کلان بیمارستان کلینیک تخصصی، مراقبت های ویژه

نوزادان و  و  اطفال  اورژانس،  اتاق های عمل،  زنان،   ،CCU
آزمایشگاه ها است.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان در خصوص تامین منابع 
مالی پروژه از منابع مختلف تاکید و دستورات لازم را صادر کرد.

دکتر جاودان چندی قبل در جمع خبرنگاران اظهار داشت 
: بیمارستان 531 تختخوابی بندرعباس که قرار است به نام 
»شهدای هرمزگان« نامگذاری شود، سال 91 یعنی حدود 10 
سال پیش کلنگ زنی شد که این پروژه در سال 99 ابتدای 
دولت سیزدهم حدود 30 درصد، در سال 1400 حدود 35 
این  دارد؛  فیزیکی  پیشرفت  درصد  اکنون 79  هم  و  درصد 
به  امسال  پایان  تا  مالی  منابع  تأمین  در صورت  بیمارستان 

بهره برداری می رسد.

آغاز پذیرش دانشجو در دانشکده های علوم پزشکی 
شرق و غرب هرمزگان

نماینده ولی فقیه در هرمزگان : 

حوزه فرهنگ در هرمزگان مورد 
غفلت قرار گرفته است

مرضیه غلام حسینی - زنان در مقایسه با مردان نگرش مثبت 
و وابستگی بیشتری به استعمال قلیان دارند. به گونه ای که 
مصرف قلیان سرگرمی خانواده ها از جمله زنان بوده و عوارض 
راستای  است.در  مردان  از  بیشتر  زنان  در  قلیان  استعمال 
از  حاصل  نتایج  کاربرد  و  دانش  ترجمان  رویکرد  توسعه 
تحقیقات حوزه سلامت در دانشگاه های علوم پزشکی کشور 
و به منظور آگاهی رسانی ذینفعان پژوهش اعم از مدیران، 
متخصصین و مردم طرح تحقیقاتی اختتام یافته دانشگاه علوم 
پزشکی هرمزگان با عنوان "تعیین پیشبینی کننده های ترک 
قلیان در زنان شهر بندرعباس: کاربردی از تئوری رفتار برنامه 
ریزی" تشریح شد.براساس اقدامات انجام شده و همچنین 
اهمیت پژوهش در زمینه مصرف قلیان در هرمزگان در این 
طرح 17۶4 زن مصرف کننده قلیان و 2۶0 نفر از زنانی که 
قلیان را بیش از شش ماه ترک کرده بودند، مورد بررسی 
قرار گرفتند.سازمان جهانی بهداشت در سال 2010 شعار روز 
جهانی بدون تنباکو را "دخانیات و تنباکو و زنان" اعلام کرد. 
آمار های سراسر جهان گویای افزایش میزان مصرف قلیان در 
زنان نسبت به مردان هستند، همچنین نتایج تحقیقات انجام 
نشان می دهد مقبولیت اجتماعی قلیان نسبت به سیگار در 
میان زنان بیشتر است.زنان در مقایسه با مردان نگرش مثبت 
و وابستگی بیشتری به استعمال قلیان دارند. به گونه ای که 
مصرف قلیان سرگرمی خانواده ها از جمله زنان بوده و عوارض 
استعمال قلیان در زنان بیشتر از مردان است.استعمال قلیان 
در میان زنان ایرانی به میزان دو تا سه برابر بیشتر از مصرف 
قلیان در مقایسه با زنان سایر کشور ها است. شیوع مصرف 
قلیان در بین زنان استان هرمزگان 3.10 درصد و 9 تا 10 
برابر استان های دیگر بوده و از نظر میزان استعمال قلیان 
توسط زنان، استان هرمزگان رتبه سوم را در میان استان های 

کشور دارد.
عوارض مواد دخانی برروی زنان 

اینکه  به  اشاره  با  سینا  ابن  پژوهشگاه  علمی  هیئت  عضو 

مصرف سیگار اثرات بدی بر سلول های تخمدان می گذارد، 
اظهار داشت: در خانمی که سیگار می کشد ذخیره تخمدان 
چند سال زودتر از موعد مقرر یعنی تقریبا 32 سالگی اتفاق 
مصرف  اینکه  بیان  با  ظفردوست  سیمین  دکتر  افتد.  می 
سیگار و قلیان در دختران و زنان جوان ما افزایش پیدا کرده 
گفت: زنان جوان بدون اطلاع از مضرات مواد دخانی بر قدرت 
از این مواد به عنوان یک تفریح و عادت استفاده  باروری، 
می کنند.وی خاطرنشان کرد: بررسی ها نشان داده بیش 
از 200 ماده شیمیایی در سیگار وجود دارد که روی سلول 
های مختلف بدن از جمله کبد، پوست، قلب، مغز و از جمله 
اثرات بدی می گذارند.این متخصص  سلول های تخمدان 
قابل  افزود: سلول های دیگر در بدن شاید  زایمان  زنان و 
ترمیم و تجدید باشند اما سلول های تخمدان و فولیکول های 
تخمدان اگر بمیرند و خراب شوند دیگر قابل تجدید نیستند 
و ممکن است فرد دیگر نتواند باردار شود و یا حتی زودتر از 
دیگران دچار یائسگی می شود.عضو هیئت علمی پژوهشگاه 
ابن سینا گفت: اگر در خانم های غیر سیگاری سرعت کاهش 
ذخیره تخمدان از سن 37 سالگی تشدید شود، در خانمی 
که سیگار می کشد این مسأله چند سال زودتر از موعد مقرر 

یعنی تقریبا 32 سالگی اتفاق می افتد.

استعمال قلیان در میان زنان ایرانی سه برابر بیشتر
 از زنان سایر کشور ها 

ترخیص خودروهای وارداتی از گمرک بندرعباسترخیص خودروهای وارداتی از گمرک بندرعباس
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برگزاری مانور آمادگی مقابله
 با مسافر قاچاق و گروگانگیری 

در بندر شهید رجایی

و  قاچاق  مسافر  با  مقابله  آمادگی  مانور 
گروگانگیری بر روی کشتی در راستای ارتقای 
امنیت تسهیلات بندری در بندر شهید رجایی 
هرمزگان برگزار شد. این مانور با هدف افزایش 
آگاهی کارکنان و خدمه کشتی از تهدیدهای 
مربوط به مسافر قاچاق بر روی کشتی، ارزیابی 
به  حفاظت  یگان  کارکنان  واکنش  نحوه 
گزارش مسافر قاچاق و گروگانگیری بر روی 
روش های جستجو  و  رویه ها  تمرین  کشتی، 
برای پیدا کردن مسافر قاچاق قبل از خروج 
کشتی از بندر، افزایش سرعت عمل نیروهای 
با گروگانگیری و  برای مقابله  یگان حفاظت 
اداره  میان  تعامل  ارتقا  و  گروگان  آزادسازی 
حراست و یگان حفاظت با یگان ویژه فراجا 

برگزار شد.
در  شده،  طراحی  پیش  از  برنامه  براساس 
ساعت 8:30 صبح فرمانده یک فروند کشتی 
در اسکله سه بندر شهید رجایی دستور جست 
و جوی کامل کشتی و آمادگی برای خروج 
از بندر را صادر می کند که افسر سوم کشتی 
در هنگام جست و جو، فردی غیرمجاز را در 

کشتی پیدا می کند.
افسر  گرم  از سلاح  استفاده  با  غیرمجاز  فرد 
سوم کشتی را گروگان گرفته و تهدید می کند 
را  او  پلیس  به  رسانی  اطلاع  صورت  در  که 
خواهد کشت و سپس مانور تا خلع سلاح و 
کرد.در  پیدا  ادامه  شده  ذکر  فرد  دستگیری 
این مانور، ستاد امنیت دریانوردی بندر شهید 
رجایی، یگان حفاظت، یگان ویژه نوپو فراجا، 
اداره عملیات دریایی، بهداری و روابط عمومی 

مشارکت داشتند.
ارتقا سطح ایمنی بنادر شرق هرمزگان با 

انجام مانورهای دوره ای
مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق 
شرق  بنادر  ایمنی  سطح  ارتقا  از  هرمزگان 
هرمزگان با انجام مانورهای دوره ای منظم و 
آموزش کارکنان خبر داد و گفت : در مجموع 
هشت مانور برای سال جاری برنامه ریزی شده 
که طرح مدیریت و ارزیابی ریسک حریق در 

فضاهای بسته در فاز مطالعاتی قرار دارد. 
با   : افزود  تختی  محمدحسینی  حمیدرضا 
آمادگی  و  پیشگیری  طرح  ارائه  به  توجه 
مقابله با حوادث و نیز ارتقا سطح ایمنی بنادر 
جاری  سال  برای  مانور  هشت  مجموع  در 
برنامه ریزی شده که طرح مدیریت و ارزیابی 
ریسک حریق در فضاهای بسته در بندر شهید 
باهنر و بنادر تابعه در فاز مطالعاتی قرار دارد.

وی ادامه داد : بهره گیری از فناوری های نوین 
مانند سامانه های اعلام و اطفا حریق و اجرای 
دقیق دستورالعمل های ایمنی و عملیاتی در 
کاهش آمار سوانح و نیز افزایش سطح توان 
دارد. مهمی  نقش  نشانی  آتش  کارکنان 

مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق 
هرمزگان ، بازدیدهای دوره ای از بنادر تابعه ، 
آموزش کارکنان به صورت متمرکز و منطقه ای 
برنامه  یک  اجرای  در  عوامل  مهم ترین  از  را 
تدوین شده و مشتمل بر رعایت اصول دقیق 

بین المللی عنوان کرد.

خبر

رفع کامل موانع ترخیص ۱۰۰۰ خودروی خارجی از بنادر و گمرکات هرمزگان

موانع  کامل  رفع  از  دادگستری هرمزگان  رئیس کل 
ترخیص 1000 خودروی خارجی از بنادر و گمرکات 
هرمزگان با پیگیری و اقدام دستگاه قضایی خبر داد. 
رئیس کل دادگستری هرمزگان اظهار کرد: در جریان 
پنجاه و سومین بازدید مسئولان قضایی از حوزه بنادر 
و گمرکات استان، رسیدگی به شش موضوع در دستور 
کار ویژه قرار داشت. مجتبی قهرمانی تصریح کرد: یکی 

از این دستور کارها مربوط به تعیین تکلیف 1000 
خودروی خارجی وارداتی بود که حدود هشت ماه در 
بنادر استان به دلیل عدم صدور مجوز استاندارد معطل 
بودند و خوشبختانه با اقدام به موقع دستگاه قضایی، 

امروز این مشکل به صورت کامل حل شد. 
وی ادامه داد: در نتیجه دستور قضایی صادر شده در 
دهم مردادماه امسال جهت تسریع در ترخیص 1000 
دستگاه خودروی خارجی وارداتی از بنادر استان پس 
از انجام مراحل اداری در کوتاه ترین زمان ممکن، با 
تأیید سازمان ملی استاندارد از امروز این خودروها آماده 
تحویل به خریداران می شوند. وی خاطرنشان کرد: در 
پی گزارش های واصله مبنی بر واردات حدود یک هزار 
کریتا،  توسان،  النترا،  هیوندای  خودروی  دستگاه 
اکسنت، سان یانگ و ... به کشور و معطلی چندماهه 
آن ها در بنادر استان هرمزگان، دهم مردادماه امسال با 
صدور دستور ویژه قضایی از ادارات استاندارد، بنادر و 

دریانوردی و گمرکات خواسته شد ضمن پیگیری سریع 
این  برای تعیین تکلیف و ترخیص  از مرکز،  موضوع 
خودروها اقدام کنند. قهرمانی تصریح کرد: همچنین در 
این دستور به دادستان مرکز استان هرمزگان و مدیرکل 
منظور  به  شد  داده  مأموریت  نیز  حکومتی  تعزیرات 
جلوگیری از هرگونه سوء استفاده احتمالی با ورود به 
موضوع تأخیر به وجود آمده در ترخیص خودروهای 
وارداتی، شرکت های واردکننده را مکلف کنند که به 
سرعت، فرآیند ترخیص این خودروها را انجام دهند. 
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان با بیان اینکه 
دادستان مرکز استان و مدیرکل تعزیرات حکومتی بر 
روند ترخیص این خودروهای وارداتی تا زمان تحویل 
این  کرد:  تأکید  می کنند،  نظارت  مشتریان  به  آن ها 
خودروها باید بلافاصله طبق ثبت نامی که در سامانه 
یکپارچه عرضه خودروهای وارداتی انجام شده است به 

خریداران تحویل داده شوند.

موافقت شورای عالی شهرسازی با الحاق ۱6۱ هکتار اراضی دولتی به 
محدوده شهری بندرعباس

الحاق  با  ایران  معماری  و  شهرسازی  شورای عالی 
1۶1 هکتار اراضی دولتی به بندرعباس برای ساخت 
مسکن ملی با رعایت ۶ الزام موافقت کرد. شورای عالی 
شهرسازی و معماری در مکاتبه با استاندار هرمزگان، 
مصوبه شورا را با موضوع مغایرت اساسی طرح تفصیلی 
با طرح جامع بندرعباس، ابلاغ کرد.بر اساس این مصوبه، 
جلسه 9  در  ایران  معماری  و  شورای عالی شهرسازی 
مرداد امسال، مصوبات جلسات 18 بهمن 1401، 20 
فروردین امسال، 31 تیرماه امسال شورای برنامه ریزی و 
توسعه استان هرمزگان در خصوص تامین زمین مورد 

نیاز نهضت ملی مسکن از طریق الحاق اراضی واقع 
در شمال محور شهید رجائی را مورد بررسی قرار داد 
و با توجه به صورتجلسه 21 تیر امسال کمیته فنی 
و آخرین تصمیمات متخذه در مرجع استانی ) 31 
تیر 1402( به شرح زیر تصمیم گرفت.الف: همسو با 
آخرین مصوبه مرجع استانی و با توجه به صورتجلسه 
کمیته فنی در فاز اول با الحاق 1۶1 هکتار اراضی با 
مالکیت دولت واقع در شمال بزرگراه شهید رجایی 
موافقت  پنجه علی(  گردشگری  اراضی  )سمت شرق 
می شود.ب: الحاق اراضی تا سقف مقرر در صورتجلسه 
از  پس  توسعه  و  برنامه ریزی  شورای  امسال  تیر   31
بررسی در کمیته جهت تصمیم گیری به شورای عالی 
ارجاع شود.ج: همچنین لازم است طرح جامع اراضی 
الحاقی با رعایت چهارچوب زیر تهیه و پس از تائید در 
کمیته فنی و ابلاغ توسط دبیر شورا، ملاک اقدامات آتی 
کمیسیون ماده 5 قرار گیرد.-1تعیین تکلیف خط انتقال 
گاز و حرایم آن در مرجع استانی با عنایت به اینکه با 
حفظ وضع فعلی و لزوم رعایت حرایم ایمنی و خطرزائی 
آن عملا بخش های وسیعی از عرصه های مستعد توسعه 

الحاقی  اراضی  و  قبلی  محدوده  داخل  در  مسکونی 
قابل استفاده نخواهد بود. در هر صورت رعایت حریم 
زائی  خطر  حریم  و  بارگذاری(  هرگونه  )بدون  ایمنی 
)بارگذاری سطوح سبز باز با مستحدثات کم( در طرح 
جامع اراضی الزامیست.-2حرائم خطوط انتقال برق و 
با زمین  همچنین بستر و حریم مسیل های متداخل 
در  استانی  مربوطه  مراجع  نظر  اعلام  اساس  بر  دقیقا 
طرح لحاظ شود-3با توجه به توپوگرافی زمین حداکثر 
هماهنگی معابر با بستر طبیعی زمین در جهت کاهش 
عرصه  همچنین  شود.  اعمال  آماده سازی  هزینه های 
سطوح  با  زمین  مرکز  در  نامناسب  توپوگرافی  دارای 
سبز و باز و حداقل بارگذاری و مداخله در بستر طبیعی 
حفظ شود.-4مطالعات عارضه سنجی ترافیکی طرح به 
تائید شورای هماهنگی ترافیک استان برسد.-5نوار سبز 
حفاظتی حداقل به عرض 30 متر از بعد از پوسته محور 
شهید رجائی لحاظ شود.-۶تامین سرانه های خدماتی 
در همه سطوح )درمقیاس محله تا شهر( مطابق مصوبه 
تدقیق سرانه ها و واحدپذیری با تبعیت از الگوی تراکمی 

غالب شهر الزامیست.

بهبود وضعیت آب 3 روستای بندرعباس
بهبود  از  مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان 
وضعیت آب 3 روستای گودو ، چاه فعله شرقی و غربی 
در شهرستان بندرعباس خبر داد. عبدالحمید حمزه 
پور با بیان اینکه روستاهای یاد شده تا پیش از این 
کرد  تصریح   ، داشتند  روز آب شرب  در  ، 8 ساعت 
: با احداث یک باب ایستگاه پمپاژ و اجرای بیش از 
یک کیلومتر خط انتقال جدید ، 12 لیتر بر ثانیه به 
ظرفیت پمپاژ آب سه روستای گودو ، چاه فعله شرقی 

و غربی اضافه شد.حمزه پور افزود : برای اجرای این 
پروژه، اعتباری بالغ بر 12 میلیارد ریال هزینه شد که 
جمعیتی بالغ بر یک هزار و 880 نفر از اجرای پروژه یاد 
شده بهره مند شدند.وی تصریح کرد : با اقدامات انجام 
شده برای گذر از تنش آبی تابستان، شاهد پایداری 
آب مناطق مختلف استان از جمله روستاها هستیم که 
امیدواریم با تحقق برنامه ها، شاهد بهبود وضعیت آب 

مشترکین استان در مناطق مورد هدف باشیم.

رتبه نخست هرمزگان
 در بازرسی از واحدهای صنفی 

در کشور
معاون بازرسی و حمایت از مصرف کنندگان 
استان   : گفت  هرمزگان  صمت  سازمان 
وزارت  ارزیابی  های  شاخص  در  هرمزگان 
ریالی  ارزش  و  بازرسی  حوزه  در  متبوع 
نخست  رتبه  شده  تشکیل  های  پرونده 
عبدالرضا  است.  نموده  کسب  را  کشوری 
پیروی منش افزود : بر اساس اعلام سازمان 
حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان در 
بررسی عملکرد بازرسی از کالا های سرمایه ای 
سازمان های صنعت، معدن و تجارت استان 
ها، هرمزگان توانست در تعداد بازرسی و در 
ارزش ریالی پرونده های تشکیل شده جایگاه 
دهد. اختصاص  خود  به  را  کشوری  نخست 
عملکرد  بررسی  اینکه  بیان  با  منش  پیروی 
شده  استخراج  اطلاعات  مبنای  بر  شده  یاد 
از سامانه یکپارچه مدیریت بازرسی )سیمبا( 
: در سامانه سیمبا  انجام شده است ، گفت 
32 گروه کالایی وجود دارد که در 3 دسته 
دسته  ممنوعه  و  سرمایه ای  مصرفی،  کالای 
بندی شده است.وی افزود : کالای سرمایه ای 
 ، تجهیزات  و  ماشین آلات  شامل 22 گروه 
بی  و  بادوام  مصرفی  و  سرمایه ای  کالا های 
غذایی  کشاورزی،  کالا های  از  غیر  )به  دوام 
و سلامت محور( است.معاون بازرسی سازمان 
صمت هرمزگان از مردم خواست ، در صورت 
از  را  موارد  صنفی  تخلف  گونه  هر  مشاهده 
طریق تلفن 124 سامانه رسیدگی به شکایات 
مردمی سازمان صمت، در میان بگذارند تا در 

اسرع وقت مورد بررسی قرار گیرد.

جایگاه سی ان جی رودان 
معطل سرمایه گذار

جایگاه  احداث  خصوص  در  رودان  شهردار 
نبود  را  علت  شهر،  این  در  جی  ان  سی 
کرد.  عنوان  طرح  اجرا  برای  گذار  سرمایه 
احداث جایگاه سی ان جی یکی از مطالبات 
مردم بهشت جنوب است که طی سال های 
اخیر نیز بارها آن را مطرح کرده اند و عملا 
نتیجه مثبتی دریافت نشده است.رودان یکی 
از شهرستان های استان هرمزگان است که 
فاقد جایگاه سی ان جی است و پیگیری های 
برخی  از  رودان  حاکیت  در  فارس  خبرنگار 
اقدامات شهرداری رودان برای احداث جایگاه 
دارد که  حجت جاودان شهردار رودان گفت:: 
در  جی  ان  سی  جایگاه  احداث  اکنون   هم 
رودان فقط معطل یک سرمایه گذار است چرا 
اجرای  برای  را  کامل  آمادگی  شهرداری  که 
مشارکتی طرح دارد.وی افزود: در حال حاضر 
یک قطعه زمین به مساحت بیش از 4 هزار 
متر برای احداث جایگاه از سوی شورای شهر 
نیز  مصوب شده است و حتی مجوز احداث 
فقط  مجوز  همین  اخذ  روند  که  شده  اخذ 
کشد.جاودان  می  طول  سال   3 به  قریب 
تصریح کرد: طرح، زمین، کاربری و مجوز این 
پروژه آماده است و فقط نیازمند یک سرمایه 
گذار برای اجرای آن هستیم.وی اضافه کرد: 
زمینی که برای اجرای طرح مصوب شده در 
مسافری  پایانه  مجاورت   در  شهر   ورودی 
احداث  همچون  امتیازاتی  که  است  بری 
فروشگاه، مغازه و سایر امکانات رفاهی را هم 
دارد.شهردار رودان خاطر نشان کرد: اعطای 
تسهیلات 10 میلیارد تومانی از سوی شرکت 
نفت از دیگر امتیاز سرمایه گذار طرح احداث 
سی ان جی است و در واقع خود شرکت نفت 

80 درصد از هزینه احداث را می پردازد.

 واریز نخستین  مرحله عوارض آلایندگی به حساب هرمزگانخبر

با دستور رییس جمهور و پیگیری های مسئولان استان 
هرمزگان نخستین مرحله از وصول مالیات و عوارض 

آلایندگی این قبیل شرکت ها به حساب استان واریز 
در  ریال  میلیارد  و 310  هزار  مرحله 2  این  در  شد. 
حساب هرمزگان قرار گرفته است که به زودی در این 
استان تقسیم خواهد شد. پیش بینی براین است که 
در این مرحله حداقل پنج هزار میلیارد ریال وصولی 
از این محل داشته باشیم. این مهم، چندین دهه روی 
اقتصاد و  امور  با همراهی وزارت  بود که  زمین مانده 
رییس جمهور حل شد.اسفند  موثر  و دستور  دارایی 
ماه 1401 سید احسان خاندوزی در جمع خبرنگاران 
در تشریح مصوبات شورای گفتگوی بخش خصوصی 
و دولت در بندرعباس بیان داشت: لزوم تقویت شرق 

استان به جهت قابلیت های گمرکی در شورای گفتگو 
با فعالان اقتصادی مطرح شد و مقرر شد با فعال شدن 
گمرکات راکد، بتوانیم رونق اقتصادی را در شرق استان 
ایجاد کنیم. وی افزود: هزار و 300 میلیارد تومان سال 
گذشته مجموعه ارزش افزوده ای بود که امور مالیاتی 
به شهرداری ها و دهیاری ها پرداخت کرد. که این رقم 
امروز به دو هزار و 800 میلیارد تومان افزایش پیدا کرده 
با کمک سازمان  آلایندگی صنایع هم  عوارض  است. 
محیط زیست کشور بزودی به ادارات و شهرداری های 
استان برخواهد گشت. طبق آمار دو هزار میلیارد تومان 

عوارض آلایندگی وصول خواهد شد.
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درهفته دولت افتتاح می شود:

قشم، بندرلنگه، بندرعباس 
دارای بیشترین پروژه شیلاتی

طرح   34 گفت:  هرمزگان  شیلات  مدیرکل 
 340 و  یکهزار  افزون بر  اعتباری  با  شیلاتی 
میلیارد تومان هفته دولت در این استان آماده 
افتتاح است که اجرای این طرح ها برای 2 هزار 
مسعود  است.  کرده  ایجاد  شغل  نفر   320 و 
بارانی افزود: همچنین در هفته دولت سه طرح 
شیلاتی کلنگ زنی می شود که برای اجرای آن 
افزون بر 2 هزار و 27۶ میلیارد تومان اختصاص 
طرح  میزان  این  کرد:  بیان  وی  است.  یافته 
شیلاتی که در صف افتتاح و کلنگ زنی هفته 
دولت سال 1402 به همت دولت مردمی قرار 
دارد، بیشترین تعداد و بیشترین میزان اعتبارات 
در تاریخ شیلات هرمزگان هستند که به همت 
خواهد  مردم  تقدیم  ایران  شیلات  سازمان 
با  همچنین  هرمزگان  شیلات  شد.مدیرکل 
اشاره به اینکه هفته دولت فرصتی مناسب برای 
تبیین دستاوردهای دولت و خدمتگزاران مردم 
سال جاری  دولت  هفته  در  کرد:  اظهار  است، 
بندرلنگه،  قشم،  شهرستان های  ترتیب  به 
بندرعباس، سیریک، میناب و جاسک بیشترین 
تعداد طرح های شیلاتی قابل افتتاح را به خود 

اختصاص داده اند.
از پیش  اینکه توسعه بیش  به  اشاره  با  بارانی 
آبزی پروری در دستورکار شیلات هرمزگان قرار 
دارد، گفت: امسال بیشترین طرح های افتتاحی 
در راستای آبزی پروری است که پررورش میگو 
با چهار  قفس  در  ماهی  پرورش  پروژه،  با 2۶ 
آبزی  زیرساخت های  تکمیل  پروژه   2 پروژه، 
پروری)برق رسانی(، 2 پروژه و تکثیر میگو از 
مهم ترین این طرح هاست.وی گفت: همچنین 
امسال شاهد افتتاح مرحله دوم طرح بهسازی 
اسکله صیادی رمچاه قشم و کلنگ زنی بهسازی 
مرکزتخلیه صید روستای بحل در حوزه صید و 

صیادی استان هرمزگان خواهیم بود.
مجتمع  به  رسانی  برق  پروژه  افزود:  بارانی 
زیرساخت های  )تکمیل  جلابی  میگو  پرورش 
آبزی پروری( در شهرستان بندرعباس بااعتبار 
920 میلیارد تومان و ایجاد اشتغال برای ۶50 
با  کرتان  میگوی  پرورش  مجتمع  پروژه  نفر، 
5۶0 نفر اشتغال و اعتباری بالغ برهزار و 300 
میلیارد تومان در شهرستان سیریک و همچنین 
پروژه بهسازی مرکزتخلیه صید روستای بحل 
در  تومان  میلیارد  بر هشت  افزون  اعتباری  با 
شهرستان جاسک در هفته دولت امسال کلنگ 

زنی خواهد شد.

خبر حوزه فرهنگ در هرمزگان مورد غفلت قرار گرفته است
بر  تاکید  با  هرمزگان  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
هرمزگان مشخص  فرهنگی  بودجه های  میزان  اینکه 
مورد  هرمزگان  استان  فرهنگ  حوزه  گفت:  نیست 
غفلت قرار گرفته است و از این وضعیت راضی نیستم. 
حجت الاسلام والمسلمین محمد عبادی زاده در جلسه 
شورای فرهنگ عمومی استان هرمزگان که در دفتر 
فرهنگ  اصلاح  شد،  برگزار  بندرعباس  جمعه  امام 
عمومی جامعه را یکی از دغدغه های اصلی مقام معظم 
رهبری )حفظه الله( دانست و تصریح کرد: مقام معظم 
رهبری )مدظله العالی( اصلاح فرهنگ عمومی جامعه 
را محور تمام فعالیت ها می دانند که شورای فرهنگ 
عمومی باید به صورت جدی به این موضوع ورود کند.

وی، با اشاره به نقش تمدن دریا پایه در روند توسعه، 
بدون  اسلامی  نوین  تمدن  تحقق  کرد:  خاطرنشان 
توجه به تمدن دریا پایه و ظرفیت های دریایی امری 
غیرممکن محسوب می شود که نخبگان، اندیشمندان 
باشند.دکتر  داشته  توجه  آن  به  باید  و صاحب نظران 
عبادی زاده ، با بیان این نکته که جوانی جمعیت از 
است،  برخوردار  کشور  آینده  برای  ویژه ای  اهمیت 
عنوان کرد: راه اندازی کارگروه های فرهنگی در مساجد، 
هیئات، دانشگاه ها و مدارس یکی از راهکارهایی است  
که رهبر انقلاب برآ» تأکید دارند .باید از این طریق 
را  مختلف  اقشار  در  را  جهادی  و  فکری  هسته های 
استان  در  فقیه  ولی  کرد.نماینده  تقویت  و  راه اندازی 
هرمزگان، ضمن تاکید بر تولید محصولات فرهنگی با 
محوریت جوانی جمعیت، تصریح کرد: در صورت عدم 
توجه به بحث تولیدات فرهنگی یک خلاء در این حوزه 

ایجاد خواهد شد که این خلاء توسط تولیدات فرهنگی 
دشمن پرخواهد شد و اثرات منفی خود را در جامعه 
خواهد گذاشت.عبادی زاده، با اشاره به لزوم حمایت از 
ابراز  سازمان های مردم نهاد فعال در حوزه فرهنگ، 
کرد: آمارهای سازمان های مردم نهاد فعال در حوزه 
فرهنگ استان هرمزگان قابل توجه است اما متاسفانه 
به لحاظ عملیاتی، خروجی ملموس و فعالیت خاصی 
از این سمن ها دیده نمی شود و اینکه جوانان مذهبی 
و انقلابی ما از سمن های فرهنگی و دینی استقبال 
نکرده اند گلایه مند هستم. آمارها نگران کننده است 
فرهنگ  اعضای شورای  و  به همین جهت مسئولان 
عمومی باید تلاش کنند که این جوانان را به سمت 
سمن های فرهنگی جذب کنند.وی، با اشاره به اهمیت 
رهبر  کرد:  خاطرنشان  فرهنگی،  پیوست های  تهیه 
جایگزینی  ناموفق  اقدام  بیاناتی  در  انقلاب   معظم 
را  )باربی(  به جای عروسک خارجی  ایرانی  عروسک 

آسیب شناسی کردند. ی
اشاره فرمودند عدم  به آن  ایشان  از مواردی که  کی 
یعنی  بود.  ایرانی  نمونه  در  فرهنگی  پیوست  وجود 
غرب برای معرفی یک عروسک اقدام به تهیه تعداد 
زیادی فیلم، سریال، موسیقی و ... به عنوان پیوست 
فرهنگی کرد سپس این عروسک ها را روانه بازار کرد. 
شروع  کودکی  دوران  ابتدای  از  که  عروسکی  آن هم 
سبک  تمام  و  می رسد  ساله  سن 24  به  تا  می شود 
زندگی غربی را در تمام سنین را ارائه می کند.رئیس 
افزود: یکی  شورای فرهنگ عمومی استان هرمزگان 
از دلایلی که الگوهای ایرانی این طرح مانند »دارا و 

به پیوست  با شکست روبرو شدند عدم توجه  سارا« 
فرهنگی بود. ابتدا باید پیوست های فرهنگی یک نماد یا 
محصول فرهنگی تهیه شود سپس خود محصول وارد 
میدان شود تا بتواند موفق باشد. عبادی زاده، با ذکر این 
نکته که کشور در اتفاقات  سال گذشته چوب کم کاری 
فعالیت های فرهنگی و دینی را خورد، تصریح کرد: در 
زمینه فرهنگی باید از اقدامات ویترینی و تشریفاتی باید 
خودداری شود و امروز نیاز کشور انجام کارهای اصیل، 
حرفه ای و واقع بینانه است.وی، بخش از صدمات کشور 
را ناشی از غفلت های فرهنگی دانست و عنوان کرد: 
امروز متاسفانه حوزه فرهنگ در استان هرمزگان مورد 
غفلت قرار گرفته است و اگر اقداماتی هم در این بخش 
انجام می شود به حوزه زیرساخت مانند ساخت مسجد 
و خانه عالم خلاصه می شود. متاسفانه در حوزه نرم افزار 
فرهنگی دچار مشکل جدی هستیم و میزان بودجه 
فرهنگی استان نیز مشخص نیست. من از این وضعیت 
راضی نیستم و شورای فرهنگ عمومی باید برای این 

وضعیت نگران کننده تدبیری بیاندیشد.

فرآوری لیمو ترش  اولویت اصلی شبکه تعاون روستایی 

نجمه شمس الدینی - مدیرتعاون روستایی استان 
هرمزگان گفت: توجه به کیفیت محصول لیمو ترش 
تعاون  شبکه  اصلی  اولویت  محصول  این  فرآوری  و 
روستایی استان است. عیسی برخورداری پور اظهار کرد: 
لیموترش  درصد   40 میناب  و  رودان  شهرستان های 
کشور و دو درصد لیموترش جهان را تأمین می کنند 
و در همین راستا انتظار می رود با پیشرفت روز افزون 
بتوانیم  کشاورزی  علوم  حوزه  در  فناوری  و  دانش 
بازارهای داخلی و  محصول لیموترش باکیفیتی را به 
لیموترش  اکنون  هم  افزود:  وی  کنیم.  ارسال  جهانی 
شهرستان رودان و میناب علاوه برتأمین نیاز هرمزگان 

به استان های همجوار نیز صادر می شود.
اینکه  بیان  با  هرمزگان  استان  روستایی  مدیرتعاون 
باغداران هرمزگانی به همراه کارگران فصلی در هوای 
به  اقدام  هرمزگان  استان  درجه  دمای 45  در  و  گرم 
است که  لیمو می کنند، تصریح کرد: طبیعی  چیدن 
برداشت  و  کاشت  مراحل  از  پس  هرمزگانی  باغداران 
محصول، انتظار داشته باشند تا ثمره دست رنجشان 

فروش  به  داخلی  بازارهای  در  مطلوبی  قیمت  با 
ناگزیر  روستایی  تعاون  ورود  از  قبل  آنان  اما  برسد 
کشاورزی  بخش  دلالان  به  را  محصول شان  بودند 
با قیمت پنج تا هفت هزار تومان بفروشند و از آن 
طرف محصولات آنها با چند برابر این مبالغ در میوه 
فروشی ها و... عرضه می شد، سودش به جیب دلال 
می رفت و ضررش نصیب باغدار و کشاورز می شد و 

حمایتی هم از لیموکاران نمی شد. 
مدیر تعاون روستایی استان هرمزگان گفت: متاسفانه 
شرایط به گونه ای پیش رفت که صدای باغداران لیمو 
کار را درآورد و به نوعی آنان عدم رضایت شان را نسبت 

به این مسئله ناخوشانید ابراز کردند.
وی ادامه داد: در همین راستا شبکه تعاون روستایی 
استان هرمزگان به منظورمتعادل شدن قیمت لیمو با 
این  و  پیدا کرد  ورود  این مسئله  به  بیشتری  جدیت 
شبکه مردمی با موفقیت توانست محصول لیموترش را 
با قیمت مطلوب از باغداران هرمزگانی خریداری کند. 
برخورداری پور با اشاره به مزایای خرید توافقی محصول 
لیموترش توسط تعاون روستایی هرمزگان عنوان کرد: 
یکی از مزایای خرید توافقی محصول لیموترش توسط 
تعاون روستایی هرمزگان این است که محصول به طور 
مستقیم از باغدار و تولیدکننده خریداری می شود و هیچ 
گونه  این  نمی کند؛  زنجیره دخالت  این  در  واسطه ای 
خریدها در شرایطی که قیمت بازار کمتر از قیمت تمام 
شده محصول است، با پیشگیری از زیان کشاورز، قیمت 
متعادل می کند. تولیدکننده محصول  نفع  به  را  بازار 

مدیرتعاون روستایی استان هرمزگان یادآور شد: در حال 

حاضر که خرید محصول لیموترش به به مرز ۶000 تن 
رسیده و امید می رود با خرید توافقی محصول لیموترش 
و  تدبیر  با  همچنین  و  روستایی  تعاون  شبکه  توسط 
خصوص  در  ذی ربط  مسئولان  سوی  از  برنامه ریزی 
قیمت گذاری محصول لیموترش در سال های آتی شاهد 
برای  در حوزه کشاورزی  ناگواری  پیشامدهای  چنین 

باغداران لیموکار نباشیم.
باغداران  لیموترش  توافقی  خرید  ادامه 

هرمزگان 
تاکنون شش هزار تن لیموترش از باغداران میناب و 
رودان خریداری شده است.عادل فخاریان رئیس سازمان 
کشاورزی  فرآورده های  و  شهری  مشاغل  ساماندهی 
شهرداری بندرعباس با اشاره به خرید توافقی شش هزار 
تن لیموترش از باغداران میناب و رودان تاکنون گفت: 
روزانه بین 500 تا ۶00 تن لیمو خریداری می شود.او 
گفت: 20 تن لیمو هم روزانه برای عرضه در میادین 

میوه و تره بار به تهران فرستاده می شود.
رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های 
شهر  در  گفت:  بندرعباس  شهرداری  کشاورزی 
نظر  در  لیموترش  عرضه  برای  مکان   17 بندرعباس 
گرفته شده و محصول باغداران با نرخ مصوب بین هشت 
فخاریان  می شود.عادل  خریداری  تومان  هزار   10 تا 
گفت: هزینه فروش لیموترش نیز از طرف سازمان تعاون 
روستایی تا هفته آینده پس از تکمیل مدارک به حساب 
باغداران واریز می شود.خرید توافقی و حمایتی لیموترش 
از باغداران پس از کاهش قیمت این محصول از اوایل 

مرداد آغاز شد.

رئیس شورای اسلامی شهر 
بندرعباس مشخص شد

در جلسه فوق العاده ای در شورای اسلامی شهر 
بندرعباس، با حضور فرماندار انتخابات هیئت 
رئیسه سال سوم شورای شهر بندرعباس برگزار 

و رئیس شورا مشخص شد.  
شورای  سوم  سال  رئیسه  هیئت  انتخابات  در 
و  نظری"  "مصیب  بندرعباس  شهر  ششم 
رای  با  شدند.  کاندید  نژاد"  کناری  "احمد 
اعضای شورای شهر "مصیب نظری" با شش 
سال  در  شورا  ریاست  عنوان  به  موافق  رای 
سوم انتخاب شد. یعقوب دبیری نژاد و "حسن 
سالاری" برای سِمت نائب رئیس شورای شهر 
دبیری  "یعقوب  که  شدند  کاندید  بندرعباس 
شد."سید  منتخب  موافق  رای  شش  با  نژاد" 
اولِ  محمدرضا موسوی" نیز به عنوان منشی 
الاسلام  "حجت  انتخاب شد.  سال سوم شورا 
پنج  و  موافق  رای  با شش  سراجی"  حیدری 
انتخاب  شورا  خزانه دار  عنوان  به  سفید  رای 
بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  شد.4جلسه 
به دلیل به حد نصاب نرسیدن اعضا نیز لغو و 
انتخاب رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس 
به حاشیه کشانده شده بود. پس از استعفای 
جهت  بندرعباس  شهر  شورای  سابق  رئیس 
اسلامی،  شورای  مجلس  انتخابات  در  شرکت 
اسماعیل بواشه با رای اعضای شورا به عنوان 
رئیس شورا انتخاب شده بود. اما در آغاز سومین 
سال فعالیت شورا به دلیل اختلافات اعضا چهار 
جلسه متوالی شورا با توجه به غیبت برخی از 

اعضا به حدنصاب نرسید و لغو شد.

مسیرهای ارتباطی بخش گافر و 
پارامون در بشاگرد بسته است

بشاگرد  پارامون  و  گافر  بخش  شورای  رئیس 
در  به خصوص  تابستانه  بارندگی های  گفت: 
اوایل محرم و 2 هفته قبل در این شهرستان، 
مسیرهای دسترسی روستاهای بخش گافر و 
انتقال مردم و  پارامون را تخریب کرده و کار 
بیماران را با مشکل مواجه کرده شده است. علی 
نورانی روز افزود: به خصوص حوزه  گرَهوِن مسیر 
روستاهای پشت  کوه، علی آباد دریوار، تومان 
روستای  سرحدی،  آباد  علی  گاکش  و  احمد 
روستاهای  و همچنین  و گزون بز  نیک دشت 
حوزه زیر کوه از محمود آباد تا آخران و میهان، 
کهورانی،  خوشاب  زهاب  ذهبارک  روستاهای 
زمین عباسو همچنان به همان حال رها شده 

و مردم به سختی تردد می کنند. 
رئیس شورای بخش گافر و پارامون بیان کرد: 
زیرکوه  حوزه  و  گافر  بخش  مردم  اکنون  اما 
برای  مناسب  دسترسی  راه  نداشتن  علت  به 
رساندن بیماران خود به مرکز درمانی در مرکز 
بیماران  رفتن  از دست  باید شاهد  شهرستان 
اورژانسی باشند که در سال جاری چندین نفر 
از  اثر عقرب گزیدگی و غیره  جان خود را بر 
مردم  کرد:  نشان  خاطر  دادند.نورانی  دست 
روستای میهان و آخران با این شرایط باید هفت 
ساعت مسیر ناهموار را طی کنند تا به مرکز 
درمانی سردشت برسند که هر لحظه آن برای 

بیمار حیاتی است.

خبر

مجوز جذب ۲ هزار نفر در بخش بهداشت و درمان هرمزگان صادر شد
از  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
این دانشگاه خبر داد  از 2 هزار مجوز استخدامی به  اختصاص بیش 
و گفت: ثبت نام آزمون استخدامی 18 شهریورماه امسال آغاز می شود. 
دکتر پژمان شاهرخی ، افزود: ثبت نام آزمون استخدامی دانشگاه علوم 
پزشکی، 18 شهریورماه آغاز و در21 مهرماه نیز آزمون برگزار می شود.

به گفته وی؛ دراین آزمون بیش از 2 هزار مجوز استخدامی به دانشگاه 
علوم پزشکی هرمزگان اختصاص داده شده است که بیشترین تعداد 
مجوز از زمان تاسیس دانشگاه و بالاترین سهمیه مجوز نسبت به سایر 
استان ها است.شاهرخی تصریح کرد: در این آزمون، دانش آموختگان 
سایر  و  پرستاری  پزشکی،  همچون  رشته هایی  )فارغ التحصیلان( 

رشته های بهداشتی درمانی و همچنین رشته های حسابداری می توانند 
پزشکی  علوم  دانشگاه  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون  کنند.  شرکت 
هرمزگان همچنین از حمایت و پیگیری مجدانه استاندار هرمزگان و 
ریاست دانشگاه علوم پزشکی و ریاست سازمان برنامه و بودجه این استان 

در راستای دریافت مجوز حداکثری استخدام دانشگاه، قدردانی کرد.
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صدور کیفرخواست برای ۲کارچاق کن و مدعی نفوذ در دادسرای بندرعباس
رییس کل دادگستری هرمزگان گفت: 2 کارچاق کن که ادعای نفوذ 
در پرونده های قضایی را داشتند، دستگیر و برای آن ها کیفرخواست 
صادر شد. مجتبی قهرمانی اعلام کرد: بنابر گزارش حفاظت و اطلاعات 
دادگستری استان، این 2 نفر با فریبکاری و ادعای اینکه می توانند با 
اعمال نفوذ روند پرونده های قضایی را تغییر دهند، از برخی از طرفین 
و سکه طلا می کردند  تقاضای وجه  استان  دادگستری  پرونده ها در 
نفوذ  ادعای  اطلاعاتی مشخص شد،  و  فنی  تحقیقات  نتیجه  که در 
نیز صحت ندارد. قهرمانی با اعلام اینکه پس از کار دقیق فنی توسط 
حفاظت و اطلاعات دادگستری استان هرمزگان، این افراد شناسایی و 
دستگیر شدند، اظهار کرد: از متهمان 30 عدد سکه طلا کشف و ضبط 
شده است. رئیس کل دادگستری هرمزگان خاطرنشان کرد: پس از 
تکمیل تحقیقات، طبق موعد مقرر و روند مصرّح در قانون آئین دادرسی 
کیفری، مقام قضایی در دادسرای بندرعباس با احراز بزه ارتکابی توسط 
متهمان، ضمن صدور کیفرخواست و قرار جلب به دادرسی، پرونده 
را جهت رسیدگی به دادگاه کیفری 2 شهرستان بندرعباس ارسال 
کرده است.قهرمانی همچنین به مراجعان دستگاه قضایی و عموم مردم 
توصیه کرد: با حفظ هوشیاری، فریب مدعیان دروغین نفوذ را نخورند 
و در صورت مواجهه با مواردی از این دست فوری مراتب را به حفاظت 
و اطلاعات دادگستری استان اعلام کنند. وی در پایان تاکید کرد: با 
افرادی که با اقدامات مجرمانه به اعتماد عمومی مردم نسبت به دستگاه 

قضایی آسیب رسانند، قاطعانه و بدون اغماض برخورد خواهد شد.

بازشدن گره طناب دار قاتلی در هرمزگان پس از 3 سال
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان از اعلام رضایت اولیای دم در 
یازدهمین پرونده قصاصِ این استان در سالجاری و رهایی محکوم 
از  از ماه محرم پس  با آخرین روز  از قصاص نفس همزمان  پرونده 
3 سال تحمل حبس خبر داد.  همزمان با آخرین روز از ماه محرم و 
در آستانه ورود به ماه صفر و اربعین حسینی در قالب اجرای پویش 
»به عشق حسین )ع( می بخشم«، تلاش و پیگیری مسوولان قضایی 
زندان  مددکاران  و  اختلاف  شورای حل  اعضای  و  رییس  همراه  به 
بندرعباس موجب شد تا اولیای دم با تأسی از سیره اهل بیت )ع( 
و عفو و رأفت اسلامی از مجازات یک زندانی محکوم به قصاص نفس 
گذشته و به او زندگی دوباره بخشند. مجتبی قهرمانی با قدردانی از ایثار 
و ازخودگذشتگی و متانت طبع و بزرگ منشی اولیای دم این پرونده 
قصاص نفس، اظهارکرد: در نتیجه میانجی گری و برگزاری نشست های 
متعدد اعضای گروه جهادی و هیئت صلح شورای حل اختلاف زندان 
مرکزی بندرعباس با طرفین پرونده، در نتیجه اولیای دم با وجود حق 
شرعی و قانونی خود برای مجازات محکوم، به احترام ایام متبرک به 
نام و یاد سیدالشهدا )ع( و یاران با وفای ایشان در اقدامی ارزشمند و 
خداپسندانه رضایت خود را اعلام و محکوم این پرونده پس از تحمل 

بیش از 3 سال حبس از مجازات قصاص رهایی یافت.
وی افزود: این یازدهمین اعلام رضایت در پرونده های قصاص نفس 
اعضای  و  مسوولان  تلاش  و  پیگیری  با  که  است  امسال  ابتدای  از 

است.رییس  نشسته  ثمر  به  بندرعباس  زندان  اختلاف  حل  شورای 
دستاورد  این  تحقق  اینکه  بیان  با  هرمزگان  استان  دادگستری  کل 
در کنار دیگر پرونده های منجر به مصالحه، حاصل تلاش بی دریغ 
»مسوولان، قضات، اعضا و کارکنان مجموعه شورا های حل اختلاف« 
استان هرمزگان است، تأکید کرد: در پرتو تدابیر حکیمانه محترم قوه 
قضاییه، شورا های حل اختلاف به عنوان یک نهاد مدنی و مردم محور 
برآمده از بطن جامعه، نقش بسیار مهمی در نظام دادرسی و در حوزه 
قضازدایی و عدالت سازشی با هدف حل و فصل اختلافات و برقراری 
صلح و آرامش در مناطق مختلف کشور به ویژه استان هرمزگان ایفا 
می کنند که امیدواریم این روند رو به رشد در ماه های آتی سال جاری 

نیز با سرعت هرچه بیشتر تداوم یابد.

انهدام باند سارقان موتور سیکلت و 
قطعات خودرو در بندرلنگه

و  شناسایی  از  بندرلنگه  شهرستان  انتظامي  فرمانده 
دستگیری اعضای یک باند ۶ نفره سارق موتورسیکلت و 
قطعات داخل خودرو با 18 فقره سرقت در این شهرستان 
خبر داد. سرهنگ محمدامین نوروزی اظهار داشت : در 
قطعات  و  موتورسیکلت  سرقت  فقره  چندین  وقوع  پی 
خودرو در”بندرلنگه”، به دلیل حساسیت موضوع شناسایی 
ماموران  کار  دستور  در  سارقان  یا  سارق  دستگیری  و 
پلیس آگاهی این شهرستان قرار گرفت. نوروزی با اشاره 
مخفیگاه  اطلاعاتی  اقدامات  انجام  با  مأموران  اینکه  به 
ماموران ضمن   : بیان داشت  را شناسایی کردند  سارقان 
انجام هماهنگی قضائی در اقدامی غافلگیرانه ۶ سارق را 
دستگیر و در بازجویی های فنی از آنها 18 فقره سرقت 
موتور سیکلت و قطعات داخل خودرو کشف گردید. وی با 
بیان اینکه متهمان دستگیر شده با تشکیل پرونده جهت 
سیر مراحل قانونی به دستگاه قضائی معرفی شدند ، از 
عموم شهروندان خواست : ضمن توجه جدی به توصیه 
های پیشگیرانه پلیس ، از پارک کردن وسیله نقلیه خود 
در نقاط خلوت و تاریک بویژه ساعات پایانی شب خودداری 
کرده و به منظور ناکام گذاشتن سارقان ، موتورسیکلت خود 
را به تجهیزات ایمینی و بازدارند نظیر قفل و زنجیر قفل 

پدال و سوئیچ مخفی و دیگر لوازم بازدارنده مجهز نمایند.

خبر

کشف بیش از یک تن مواد مخدر دریک هفته 

ماموران انتظامی استان هرمزگان در هفته گذشته بیش از یک 
انتظامی  انواع مواد مخدر کشف شد. فرمانده  تن و 211 کیلو 
استان هرمزگان )29 مردادماه(، در تشریح این خبر، گفت: در 
مبارزه جدی  منظور  به  و  پاکسازی  اجرای طرح های  راستای 
با سوداگران مرگ و پاسخگویی به مطالبات و درخواست های 
اطلاعاتی  اقدامات  با  اجتماعی،  امنیت  ارتقا  جهت  در  مردمی 
طرح  مواصلاتی،  محورهای  کلیه  بر  پلیس  کامل  اشرافیت  و 
پاکسازی نقاط آلوده در سراسر استان به مدت یک هفته اجرا 
استان  انتظامی  مأموران  افزود:  جاویدان  اکبر  علی  شد.سردار 
خودرو  دستگاه  شش  توقیف  و  شناسایی  ضمن  مدت  این  در 
حامل مواد مخدر جمعا یک تن و 211کیلو و 141 گرم انواع 
انتظامی استان تصریح  مواد مخدرکشف کردند.این مقام ارشد 
کرد: در این طرح با تلاش همه جانبه مأموران ،یک باند مواد 
و  فروش  25خرده  مخدر،  مواد  11قاچاقچی  متلاشی  مخدر 
توزیع کننده مواد شناسایی و در عملیات های جداگانه دستگیر 

شدند.
امحاء بیش از ۵۲ تن کالای قاچاق در هرمزگان

فرمانده انتظامی استان هرمزگان در حاشیه مراسم امحا 52 تن 
کالای قاچاق در استان، پدیده شوم قاچاق را یکی از معضلات 
عمده اجتماعی و اقتصادی کشور دانسته و گفت: قاچاق کالا و 
ارز امروز تولید و اشتغال ما حتی سلامت جامعه ما را هدف قرار 
داده است.سردار "علی اکبر جاویدان" در حاشیه مراسم امحاء 
انواع کالای قاچاق که در حاشیه شهرستان بندرعباس صورت 

از معضلات  را یکی  قاچاق  پذیرفت، طی سخنانی پدیده شوم 
عمده اجتماعی و اقتصادی کشور عنوان کرده و گفت: نیروی 
با  و مبارزه  مقابله  به عنوان پرچمدار  افتخار دارد که  انتظامی 
قاچاق و با همکاری و همراهی همه نهادها و سازمان های دولتی 
کشوری و لشکری از همه ظرفیت های خودش استفاده میکند. 
انتظامی  های  مأموریت  مهم  های  اولویت  از  یکی  افزود:  وی 
امروز بحث مبارزه و مقابله با پدیده قاچاق است بر همین اساس 
به عنوان قاچاق کشف می شوند و  به هر جهت  کالاهایی که 
ما تولید داخلی آن را داریم و یا اینکه کالاهای ممنوعه است 
از کشفیاتی که  امروز هم بخشی  امحاء بشوند که  بایست  می 
توسط همکاران بنده در حوزه انتظامی و دریابانی کشف و ضبط 
شده  با هماهنگی و همکاری بسیار خوب مقام قضائی و سایر 
دستگاههای متولی در  سطح استان در این مکان امحاء گردید.

امحاء شده  استان هرمزگان کالا های قاچاق  انتظامی  فرمانده 
را بالغ بر 10 میلیون نخ انواع سیگارهای قاچاق خارجی، بیش 
از 52 تن انواع توتون، لوازم آرایشی و مواد خوراکی ، البسه و... 
عنوان کرد.سردار جاویدان در پایان ارزش ریالی کالاهای قاچاق 
امحا شده در این عملیات را بالغ بر 150میلیارد ریال عنوان و 
خاطر نشان کرد : با همت بالای همه کارکنان و فرزندان این 
هرمزگان  استان  انتظامی  مجموعه  در  ولایت  سربازان  و  ملت 
اجازه نخواهیم داد که این استان جولانگاه قاچاقچیان و قانون 
و  قاچاقچیان  با  اقتدار  با  و  قانون  برابر  انشالله  و  باشد  شکنان 

قانون شکنان برخورد قاطعانه می شود.

کشف ۱۰۰ هزار لیتر سوخت قاچاق در آب های میناب 
با توقیف 4 شناور  مرزبانان هرمزگان در آب های شهرستان میناب 
موفق به کشف 100 هزار لیتر سوخت قاچاق شدند.سرهنگ پرویز 
امیری، فرمانده پایگاه دریابانی بندرعباس اظهار داشت: مرزبانان این 
پایگاه حین گشت زنی و کنترل حوزه استحفاظی به یک فروند قایق 
برخورد و شناور را مورد بازدید و بررسی قرار دادند که 100 هزار لیتر 
سوخت قاچاق از یک شناور کشف شد و در این رابطه 5 نفر دستگیر 

شدند.در بازرسی مرزبانان از قایق مشخص گردید شناور فاقد هرگونه 
مدارک می باشد.

دستگیری متهمان در دستور کار اطلاعاتی می باشد.سرهنگ حمید 
حاتمی، فرمانده پایگاه دریابانی بندرلنگه نیز از توقیف دو فروند شناور 
و کشف 4 گرم مواد مخدر گل در این شهرستان خبر داد.وی گفت: 
مرزبانان این پایگاه حین گشت زنی در سطح حوزه استحفاظی به دو 

فروند شناور مشکوک و دستور ایست را صادر کردند.فرمانده پایگاه 
دریابانی بندرلنگه درخاتمه با اشاره به دستگیری 4 نفر متهم در این 
رابطه گفت:مرزبانان پس از بازدید و بررسی دقیق از شناور های توقیفی 
دو دستگاه بی سیم دستی، یک دستگاه گوشی تلفن ثریا، و تعداد 8 
بسته نیم گرمی به مقدار تقریبی 4 گرم مواد مخدر از نوع گل و یک 

دستگاه چی پی اس کشف کردند.
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فریادِ دیرهنگام مجلس از مصائب »فیلترینگ« و »کیفیت اینترنت«

نمایندگان در جلسه نظارتی مجلس از مشکلات پیش آمده برای کسب 
اختلالات  فیلترینگ،  اینترنت،  پایین  کیفیت  بخاطر  مردم  و  کارها  و 
اینترنتی، دردسرهای استفاده مکرر از فیلترشکن ها و ... روایت کردند 
و نسبت به تعدد نهادهای تصمیم گیر و تصمیم ساز در این حوزه انتقاد 

جدی داشتند.
قالیباف نیز در این جلسه نظارتی، هم صدا با نمایندگان ضمن تاکید بر 

دلخوری مردم از قطعی و پایین بودن کیفیت اینترنت، نسبت به موج 
مهاجرت نیروهای متخصص در حوزه فناوری هشدار داد. محمدباقر 
قالیباف با اشاره به افرادی که اینترنت این روزها در زندگی آن ها نقش 
پررنگی ایفا می کند، گفت:» مانع شدن در روند اینترنت راه چاره نیست 
بلکه حکمرانی درست راه چاره است.«.وی در ادامه با اشاره به اینکه 
مردم از پوشش دهی و قطعی اینترنت دلخورند گفت:» در حال تلاش 
برای حل این مشکلات هستیم و می دانیم که هزینه های مالی زیادی 
اندیشی  نیز چاره  این موضوع  باید برای  به مردم تحمیل می شود و 
تعدد  درباره  انتقادات  برخی  پذیرش  هم ضمن  ارتباطات  کرد.«وزیر 
نهادهای تصمیم گیر در موضوع اینترنت، پای برخی نهادهای امنیتی 
آمار  برخی  ارائه  با  آورد و تلاش کرد  به میان  را  فیلترینگ  در بحث 
عملکرد وزارت متبوع و دولت در حوزه ارتباطات را مطلوب نشان دهد.

بخش مهم از اظهارات وزیر آنجا بود که گفت؛ » ما در وزارت ارتباطات 
آمادگی داریم تا با مرکز ملی فضای مجازی همکاری کنیم و لیستی را از 
سرویس هایی که حاکمیت ملی ما را خدشه دار نمی کنند، تهیه کنیم 
و اسامی که دوستان از این سرویس ها اسم آوردند )یوتیوب، توییتر و 

گوگل پلی( در لیست ما هست که بتوانیم آنها را باز کنیم.« علی بابایی 
کارنامی عضو کمیسیون اجتماعی دراین نشست گفت : زیرساخت های 
اینترنت در کشور به شدت رو به فرسودگی می رود. شبکه ملی ارتباطات 
که از برنامه های راهبردی وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات بود به خوبی 
به ویژه در حوزه کسب  این بخش  پیش نمی رود. نظام حکمرانی در 
و کارها دچار نقص شده است.در دو سال گذشته دو رتبه نسبت به 
شاخص های جهانی افت داشته ایم و در بین 47 کشور در منطقه به 
رتبه 27 رسیده ایم. از سوی دیگر تا پایان سال 1404 باید در منطقه به 
رتبه اول دست می یافتیم.براساس گزارش کمیسیون صنایع، ۶7 درصد از 
مردم از فیلترشکن استفاده می کنند و بدین ترتیب حریم خصوصی آنها 
صیانت نمی شود. شاخص های سنجش کیفیت اینترنت روند رو به نزولی 
را نشان می دهد.هر کشوری که سکو و پیام رسان داخلی ندارد حتما 
مستعمره دیگران است. ما باید با تکیه بر دانش نخبگان داخلی گام های 
موثری در این حوزه برداریم. انتظار می رود آمایش سرزمینی و توسعه 
زیرساخت های اینترنت در سطح کشور مورد توجه قرار گرفته و گزارش 

آن به مجلس شورای اسلامی ارائه گردد.

واکنش قالیباف به ادعای اختلاف بین دولت و مجلس

 خبر آنلاین : رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: افراد و رسانه هایی 

که به اختلاف افکنی و اختلاف اندازی بین دولت و مجلس دل خوش 
کاه کوه  از  نمی توانند  و  نمی رسند  اهداف خود  به  بدانند  کرده اند، 

بسازند.
علنی )سه شنبه 31 مرداد( مجلس  قالیباف در نشست  محمدباقر 
شورای اسلامی در نطق پیش از دستور خود گفت: در هفته گذشته 
عده ای سعی کردند نشان دهند که میان مجلس و دولت اختلاف 
و تقابل وجود دارد، اما همان گونه که بارها گفته ام دولت و مجلس 
در کشور  را  فضای خدمت  بتوانند  تا  کنار هم تلاش می کنند  در 
حاکم کنند و با وجود اختلاف سلیقه یا تفاوت نظر در موضوعات 
مختلف در تعامل با هم تا به امروز موفق بوده اند. افراد و رسانه هایی 
که به اختلاف افکنی و اختلاف اندازی بین دولت و مجلس دل خوش 

کرده اند، بدانند به اهداف خود نمی رسند و نمی توانند از کاه کوه بسازند. 
همچنین مردم عزیز بدانند تفاوت نظر و سلیقه طبیعت کار است و 
مهم این است که هم ما در مجلس و هم دوستان ما در دولت توانایی 
مدیریت این تفاوت ها را داریم و از آن برای پیشبرد بهتر امور استفاده 

خواهیم کرد.
از همکاران عزیزم هم می خواهم که ضرورت همدلی برای حل مسائل 
مردم را مدنظر قرار دهند و هوشیارانه عمل کرده و جز برای پیگیری 
مشکلات مردم موضع گیری نکنند، حتما ریاست محترم جمهور و سایر 
دوستان در دولت هم این مهم را مورد توجه قرار می دهند و عده ای 
قلیلی که به دنبال کسب منافع شخصی و جناحی با اختلاف افکنی بین 

قوا هستند از اهداف خود ناامید خواهند شد.

آرزویم برای عرصه فرهنگ نبود 
سانسور است

تلویزیون  و  تئاتر  سینما،  بازیگر  معجونی  حسن 
در برنامه »سینما 25« و در گفت وگو با فریدون 
جیرانی به ارزیابی شرایط فرهنگی در دولت های 
مختلف پرداخته و معتقد است: رویکرد دولت به 
فرهنگ در دوره اصلاحات از همه دوره ها بهتر بوده 
است، چون مدیران آن زمان آدم های فرهنگی تری 
به  صحبت هایش  در  همچنین  معجونی  بودند. 
اینکه  و  می کند  اشاره  کمدی  سینمای  اهمیت 
جایگاه کمدی حتی در سینمای جهان جدی گرفته 
نمی شود. این بازیگر در بخشی از صحبت هایش 
می گوید: دغدغه فرهنگ خصوصا تئاتر هیچ وقت 
مساله نبوده است. آرزویم برای عرصه فرهنگ نبود 
سانسور است. ببینید هیچ وقت سانسور نمی تواند 
تأثیر بگذارد. من می گویم یک چیزی را قلع و قمع 
می کنند، یک لیوان می سازیم و می گویند نباید 
دسته داشته باشد، اما لیوان هست و در آن آب 
می خوریم. آیندگان کاملًا می فهمند که یک دسته 
در این پنهان است. من می گویم خودمان را خراب 
نکنیم. سر صحبتم با مسئولین است، سانسور به 
هیچ عنوان نمی تواند... مگر می توانید اندیشه را از 

ذهن یک آدم در بیاورید؟

۸۰ درصد رتبه  های برتر از
 ایران رفتند! 

که  هاتف  اندیشکده  سیاستی  گزارش  داده های 
یک نهاد پژوهشی است و در سال 97 ایجاد شده 
است، نشان می دهد که از میان 10 رتبه برتر سال 
80 رشته ریاضی و فیزیک، فقط دو نفر از آن ها 
ایران مانده اند. یک نفر دانشیار مهندسی برق  در 
دانشگاه صنعتی شریف است و دیگری استادیار 
امیرکبیر.  صنعتی  دانشگاه  برق  مهندسی  گروه 
ایران  از  دانشگاهیان  مهاجرت  نوشت:  هم میهن 
و سکونت دائمی آن ها در کشورهای جهان اول، 
آمارهای  اینکه  باوجود  نیست.  تازه ای  موضوع 
اما  شده،  ارائه  نخبگان  مهاجرت  درباره  بسیاری 
هنوز هم این موضوع که در دهه80 از آن به عنوان 
»فرار مغزها« یاد می شد، جامعه را بی حس نکرده 
است و هر خبر تازه دراین باره، یک افسوس تازه 

هم دارد.
فارغ التحصیلان  از  بسیاری  اخیر  سال های  در 
کشورهای  روانه  تحصیلی  ویزای  با  دانشگاهی 
یا  شغل  کردن  پیدا  با  رفته رفته  و  شدند  دیگر 
تشکیل خانواده، مهاجرت خود را دائمی کردند. 
وضعیت دانشجویان سال های دهه80 یا ابتدای90 
چگونه است؟ بررسی ها نشان می دهد که از میان 
در  فیزیک  و  ریاضی  10رشته  تا  یک  رتبه های 
سال های 1380 تا 1390 تعداد 114 نفر، دیگر 
سوئیس  و  کانادا  ندارند.آمریکا،  حضور  ایران  در 
را  آن ها  دانشجویان  که  کشورهایی اند  ازجمله 
به عنوان مقاصد خود انتخاب کرده اند. این گزارش 
بر پایه بررسی ای است که اندیشکده هاتف براساس 
اطلاعات لینکدین این افراد و در طول یک سال، 
منتشر  نخستین بار  برای  و  کرده  تهیه  را  آن 
می شود. داده های این گزارش نشان می دهد که 
به طور متوسط 78درصد نخبگان، دیگر به کشور 
تهیه  پارسال  گزارش  این  داده های  بازنگشته اند. 
شده و احتمال خطای اندکی در آن ها وجود دارد.

مراجع تقلید از رئیسی گلایه کردند، کیهان تیتر زد »تقدیر کردند«خبر
اعتمادآنلاین نوشت: در حالی که مراجع تقلید در دیدار با رئیسی از 
گرانی ها و کاهش ارزش پول ملی گلایه کردند اما روزنامه کیهان تیتر زده 
مراجع از عملکرد دولت تقدیر کردند! در حالی که مراجع تقلید در دیدار 
با ابراهیم رییسی از عملکرد این دولت انتقاد کردند و نسبت به گرانی ها و 
کاهش ارزش پول ملی به رییس دولت اعتراض کردند اما روزنامه کیهان 

روایت دیگری از این دیدار داشته است.
 این روزنامه تیتر یک امروز خود را »تقدیر مراجع تقلید از عملکر دولت 

مردمی« انتخاب کرده است.
به گزارش جهان صنعت : آن طور که پایگاه اطلاع رسانی دفتر آیت الله 
نوری همدانی در پوشش خبری این دیدار گزارش داد، این مرجع تقلید 
شیعه، در بخشی از سخنانش، »کاهش  ارزش پول  ملی« را »نگران کننده« 
توصیف کرده و گفته است: »با وجود همه مشکلات نباید نسبت به 
اقدامات انجام شده و دستاوردها سیاه نمایی و مردم را از انقلاب ناامید 

کرد؛ امروز دشمنان ما تمام سعی شان ناامید کردن ملت است«.آیت الله 
سبحانی نیز همچون آیت الله نوری همدانی نسبت به وضعیت معیشت 
هشدار داد و به رییسی توصیه کرد که نسبت به »کنترل تورم« و »ثبات 
بازار« و »بهره گیری از ظرفیت های مردمی به ویژه بخش خصوصی در 

فعالیت های اقتصادی« توجه بیشتری داشته باشد.
آیت الله مکارم شیرازی هم دردیار با رئیس جمهور گفت : »دولت باید 
برای افزایش چند برابری قیمت مسکن تدبیری بیندیشد.« آیت الله 
به  »وابستگی  کالاها«،  ناپایدار  »قیمت های  مکارم شیرازی همچنین 
دلار« و البته »بی انصافی برخی از کسبه« را از جمله عوامل گرانی 
برشمرد و تاکید کرد: »باید وابستگی قیمت ها به دلار را از بین برد 
و هرچه اتکا به دلار کمتر شود، آثار آن بر سفره مردم نمایان و سبب 
اصلی  دغدغه های  از  را  »معیشت«  و  »تورم«  او  می شود.«  رضایت 

مردم بیان کرد و افزود: »مردم می خواهند آثار فعالیت های دولت را در 
سفره شان ببینند.« او همچنین با اشاره به مشکل مسکن گفت: »دولت 

باید به وعده ای که در زمینه ساخت مسکن داده، عمل کند«.

نگران دزدی و سرقت علمی در ثبت اختراع هستیم 

برنا هرمزگان : یک پژوهشگر حقوق گفت: یکی از بایسته های تحقق 
اختراعات و محصولات  از  اقتصاد دانش محور حمایت و پشتیبانی 
فنی شرکت ها و مؤسسات دانش بنیان است که فرآیند آن با ثبت 

اختراع شروع و با تجاری سازی وارد فاز نهایی می شود در این امر 
به علت عدم اطلاع کافی مؤسسات و شرکت های دانش بیشترین 

چالش در فرآیند ثبت اختراعات شکل خواهد گرفت.
 امیر محمد رضایی زارعی پژوهشگر حوزه حقوق در خصوص ثبت 
اختراع محصولات دانش بنیان و چالش های این مسیر تا تجاری 
تقویت  برای توسعه و  الزامات مهم  از  سازی گفت: بی شک یکی 
و  ها  بنیان  دانش  از  حمایت  اقتصادی  های  شاخص  و  ها  مولفه 
استارتاپ ها در دراز مدت است و  شروع این فرآیند برای مؤسسات 

و شرکت های دانش بنیان از ثبت اختراع آغاز می گردد. 
مؤسسات  در  تجاری سازی  فرآیند  افزود:  ادامه  در  زارعی  رضایی 
از  یکی  که  است  بعدی  چند  فرآیندی  دانش بنیان  شرکت های  و 
بنیان  دانش  اختراع محصولات  ثبت  آن  ابتدایی  مراحل  نخستین 
است.  وی اظهار کرد: اگر در سیستم حقوقی ما برای ثبت اختراع 
وجود  ها  بنیان  دانش  مخترعین  برای  امنی  و  اعتماد  قابل  مسیر 
رشد  و  اختراعات  کیفیت  تضعیف  شاهد  طبیعتا  باشد  نداشته 

کمی آنها خواهیم بود چرا که باید مخترعین و شرکت های دانش 
به  اختراعاتشان  از  حاصله  درآمد  که  باشند  داشته  اطمینان  بنیان 
بیان  ادامه  در  حقوق  پژوهشگر  این  آمد.   خواهد  خودشان  جیب 
بررسی  به  اختراع  ثبت  سازمان  در  که  اشخاصی  متاسفانه  داشت: 
و  دانش  اغلب  می پردازند  اختراعات  شکلی  و  ماهوی  کمی،کیفی، 
مجموعه اطلاعات کامل را بر حوزه علم و فناوری ندارند و این مهم 
سبب اخلال جدی در این امر می شود.رضایی زارعی در پایان گفت: 
هرچند که کار هایی در جهت بهبود این مسیر صورت گرفته است 
از جمله آنکه سازمان ثبت اختراع با واسپاری سنجش کمی و کیفی 
افراد متخصص در حوزه  از  به دانشگاه ها و مراکز علمی  این مهم 
علم و فناوری استفاده می کند تا بررسی و سنجش علمی و دقیق 
تری انجام دهد اما همین امر هم سبب چالش هایی از قبیل دزدی 
و سرقت علمی شده است و آنچه مشخص است باید یک مجموعه 
و  های شرکت  اختراع  ثبت  در خصوص  مستوعب  و  متقن  قوانین 

مؤسسات دانش بنیان ایجاد شود .
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حمایت منطقه ویژه اقتصادی 
پارسیان از تیم جنوب برکه دکا 

پارسیان

اعضای هیئت مدیره باشگاه فوتبال تیم استانی 
جنوب برکه دکا با سید علی اصغر علامه مدیر 
عامل منطقه ویژه اقتصادی پارسیان دیدار کردند. 
در این دیدار اعضای هییت مدیره باشگاه فوتبال 
به شرح  پارسیان  برکه دکا  استانی جنوب  تیم 
در  موجود  های  دغدغه  و  مشکلات  از  کلیاتی 
باشگاه پرداختند و خواستار حمایت از این تیم 
اقتصادی  ویژه  منطقه  عامل  مدیر  شدند.علامه 
پارسیان پس از شنیدن مشکلات و درد دل های 
آنان بیان داشت : از تیم استانی فوتبال جنوب 
بصورت همه جانبه حمایت  پارسیان  برکه دکا 
و پشتیبانی می کنیم. وی اظهار داشت : ورزش 
بعنوان سالم ترین فعالیت شهروندی در جوامع 
است و منطقه ویژه اقتصادی پارسیان در صدد 
سال  دو  در  که  حمایتهایی  موازات  به  تا  است 
گذشته از تیـم های ورزشی شهرستان انجام داده 
است، از تیم استانی جنوب برکه دکا پارسیان نیز 
حمایت نماید.مدیر عامل منطقه ویژه اقتصادی 
پارسیان افزود : حمایت از فعالیت های ورزشی به 
ویژه رشته فوتبال که در شهرستان پارسیان از 
هواداران بسیاری برخوردار است در برنامه های 

منطقه ویژه اقتصادی پارسیان قرار دارد.

بانوان هرمزگانی در مسابقات 
وودبال قهرمانی کشور

ششمین دوره مسابقات وودبال قهرمانی کشور  به 
میزبانی دانشگاه بوعلی سینا شهر همدان برگزار 
می شود. بیژن شبانکاره گفت: این رقابت ها که 
برای نخستین  دارد،  را  تیم ملی  انتخابی  حکم 
بار به میزبانی استان همدان برگزار می شود. وی 
افزود: مسابقات وودبال قهرمانی کشور در رشته 
چمنی و با شرکت یکصد ورزشکار در قالب 12 
جریان  در  بانوان  و  آقایان  بخش  دو  در  استان 
تصریح  هرمزگان  گلف  هئیت  است.سرپرست 
چوگان  و  گلف  از  ترکیبی  ورزش  وودبال  کرد: 
است که تمام ابزار و وسایل آن از چوب تهیه شده 
و در عین سادگی قوانین و بازی آن، از قابلیت 
دسترسی بالایی برای همه افراد جامعه برخوردار 
است.عضو هیئت رئیسه مینی گلف کشور در این 
باره گفت: وودبال یکی از انجمن های زیر مجموعه 
استان  در  که  است  کشور  گلف  فدراسیون 
هرمزگان به تبع کشور فعال شده است. شبانکاره 
قهرمانی  افزود: ششمین دوره مسابقات وودبال 
کشور در دو بخش آقایان و بانوان به مدت دو روز 
به میزبانی دانشگاه بوعلی سینا شهر همدان اجرا 
ورزشکار  یادآور شد: همچنین سه  می شود.وی 
برتر وودبال از استان هرمزگان در بخش بانوان در 
این رویداد کشوری به میدان می روند. این مقام 
مسئول بیان داشت امیدواریم در آینده ای نزدیک 
در ترکیب تیم ملی وودبال بانوان هرمزگانی نیز 
نقش آفرینی نمایند.تیم سه نفره بانوان هرمزگانی 
در رشته وودبال متشکل از  زهرا جمالی، فاطمه 
عباسی و سرکارخانم حاجی زاده توسط اعضای 
هیئت رئیسه گلف استان، بیژن شبانکاره،  خانم 
بارانی رئیس انجمن وودبال،  وحید قریشی دبیر 
هیئت گلف استان، خانم مسلم زاده نایب رئیس 
و سرکارخانم ملایی رئیس هیئت گلف شهرستان 

بندرخمیر بدرقه شدند.

خبر

دو و میدانی دانش آموزان ناشنوای هرمزگان، قهرمان کشور شد

در ادامه موفقیت های دانش آموزان با نیازهای ویژه 
استان در مسابقات ورزشی ، تیم دوو میدانی ناشنوایان 

پسر هرمزگان قهرمان کشور شد. تیم دو و میدانی 
استان هرمزگان در بیست و سومین دوره مسابقات 
ورزشی دانش آموزان پسر با آسیب دیده شنوایی به 
میزبانی استان تهران که برای نخستین بار در رشته 
دو ومیدانی برگزار شد موفق به کسب 3 مدال طلا، 3 
نقره، 1 برنز ، یک مقام چهارمی، یک مقام پنجمی و 
یک مقام ششمی شود و به مقام قهرمانی دست پیدا 

کند.
در ماده ۶0 متر حسین آزادی مدال طلا، در ماده 200 
متر صالح فولادی مدال نقره، در ماده 400 متر ارسلان 
ارسلان  طول  پرش  ماده  در  طلا،  مدال  زاده  مهدی 

مهدی زاده مدال طلا و حسین آزادی مدال نقره، در 
ماده 800 متر عبدالرضا داود نیا مقام پنجم، در ماده 
1500 متر عبدالرضا داود نیا مدال برنز، در پرتاب وزنه 
آرمین اسماعیلی مقام چهارم و آرمان اسماعیلی مقام 
ششم را کسب کرده و در ماده دو امدادی نیز تیم استان 
متشکل از صالح فولادی، ارسلان مهدی زاده، عبدالرضا 
داود نیا و حسین آزادی مدال نقره گرفت. گفتنی است: 
تیم دوومیدانی دانش آموزان ناشنوایان استان هرمزگان 
درمجموع با 4۶ امتیاز مقام نخست کشور را از بین 11 
تیم شرکت کننده کسب کرد و درجایگاه قهرمانی این 

دوره از مسابقات ایستاد.

اعلام حمایت فرماندار بستک از باشگاه هرنگ جوان

بورنگی  همراه  به  بستک  شهرستان  فرماندار  جلالی 

بخشدار کوخرد و هرنگ ، برلس رئیس اداره ورزش 
و جوانان و کارگر رئیس شورای اسلامی هرنگ بازی 
لرستان در لیگ  افلاک  هرنگ جوان و خرم کشت 
سه کشور به میزبانی شهر بستک را از نزدیک تماشا 

کردند.
جلالی به اتفاق دیگر مسئولین بعد از پایان بازی با 
حضور در جمع ورزشکاران و کادر فنی ضمن تبریک 
و خسته نباشید بابت برُد ارزشمند به باشگاه هرنگ 
جوان گفت شما پرچمدار ورزش استان هرمزگان و 
شهرستان بستک در کشور هستید و حمایت از شما 
وظیفه ماست و هر کمکی که در توان ما باشد قطعا 

دریغ نخواهیم کرد.فرماندار بستک افزود: ان شاءالله در 
آینده نزدیک با همراهی و حمایت های مهندس جباری 
حامی  همیشه  که  هرمزگان  غرب  پرتلاش  نماینده 
ورزش شهرستان بوده و دکتر خادمی مدیرکل ورزش و 
جوانان و برلس رئیس اداره ورزش شهرستان تمام سعی 
و تلاش خود را خواهیم کرد تا بتوانیم زیرساخت های 
را در حد مطلوب جهت مسابقات  ورزشی شهرستان 
کشوری آماده کنیم.کاپیتان مجتبی سلیمانی از حضور 
فرماندار و دیگر مسئولین تشکر کرد و خواستار حمایت 
های ویژه نسبت به باشگاه و زیرساخت های ورزشی 

شهرستان شد.

مسابقات تیراندازی تفنگ بادی برگزار شد 
به  و  بندرعباس  تیراندازی شهرستان  هئیت  از سوی 
مناسبت سالروز بازگشت آزادگان به میهن اسلامی یک 
برگزار  بادی  تفنگ  تیراندازی دررشته  دوره مسابقات 
شد. یک دوره مسابقات تیراندازی در رشته تفنگ بادی  
به میزبانی هیئت شهرستان بندرعباس با حضور 3۶ نفر 
از آقایان در سالن شهید مسیحی پیامبر اعظم با حضور 
کارکنان شرکت تاسیساتی رایان نور اطلس برگزار شد. 

اختتامیه مسابقات باحضور دبیر هیئت استان عباسلو 
و نکویی رئیس هیئت شهرستان بندرعباس ، داوری 
نژاد دبیر هیئت شهرستان بندرعباس و کریمیان کمیته 
مسوول کمیته  اهداف پروازی  برگزار شد و در پایان 
در بخش تفنگ صادق جعفری کیا عنوان قهرمانی را 
ایستاد و   نژاد در مکان دوم  امین محمد  کسب کرد. 

علیرضا عبدلی سوم شد.

سهراب ساعی سرپرست تیم  لیگ یک 
آریو اسلامشهر

سهراب ساعی پیشکسوت داوری فوتبال هرمزگان 
به عنوان سرپرست تیم  لیگ یک آریو اسلامشهر 
معرفی شد.سهراب ساعی به عنوان داور هرمزگانی 
سال ها در لیگ برتر فوتبال ایران پرچم زد و یکی 
از بهترین های داوری فوتبال کشور در دوران خود 
بود. ساعی بازی های پخش زنده تیم های مطرح 

فوتبال کشور را در لیگ برتر قضاوت کرد. 
وی بعد از بازنشستگی از داوری به عنوان سرپرست 
تیم  های آلومینیوم المهدی هرمزگان و شهرداری 
آریو  تیم  شد.  فعالیت  به  مشغول  بندرعباس 
اسلامشهر که با خرید تیم ون پارس اصفهان پا به 
لیگ یک گذاشته است روز شنبه 11 شهریور در 
هفته نخست لیگ دسته اول فوتبال، میهمان مس 

شهر بابک خواهد بود.

اولین پیروزی  پالایش بندرعباس 
درخانه 

در هفته چهارم لیگ برتر فوتسال باشگاه های کشور 
تیم پالایش نفت بندرعباس در خانه به دیدار تیم 
ایرالکو اراک رفت.  شاگردان هادی بزوال در تیم 
پالایش نفت بندرعباس که از سه بازی قبل خود دو 
باخت و یک تساوی در کارنامه دارند و با یک  امتیاز 
در مکان  دهم  جدول رده بندی قرار گرفته اند در 
این دیدار تنها به دنبال سه امتیاز بودند. دو تیم 
بازی را  سرعتی و هجومی شروع کردند و حملاتی 
روی دروازه هم دیگر داشتند. در دقیقه 8 بازی بود 
که روی یک ضد حمله زرد پوشان پالایش نفت 
به گل رسیدند.  این گل را سعید حاجیلری برای 
پالایش به ثمر رساند.  در ادامه نیمه نخست پالایش 
نفت به گل دوم هم رسید و این بار امیر خون جهان 
گلزنی کرد تا این نیمه دو بر صفر به سود نماینده 
هرمزگان به پایان برسد. در نیمه دوم این تیم ایرالکو 
از یک دقیقه  و در کمتر  آمد  به خودش  بود که 
دو گل خورده را جبران کرد.  هر دو گل را سید 
حسین موسوی به ثمر رساند تا بازی دو بر دو شود. 
شاگردان هادی بزوال که نمی خواستند در مقابل 
هواداران زیادی که به سالن فجر بندرعباس آمده 
بودند شرمنده باشند پس از دریافت دو گل مثل 
نیمه اول به بازی هجومی خود روی آوردند و توسط 
سعید حاجیلری به گل سوم رسیدند تا یک بار دیگر 
از حریف خود پیش بیفتند. امیر حسین دهقانی 
در دقیقه 30 بازی برای چهارمین بار دروازه ایرالکو 
اراک را باز کرد تا پالایش نفت چهار بر دو از حریف 
خود جلو بیفتد.در ادامه زرد پوشان هرمزگانی می 
توانستند حداقل به دو گل دیگر دست پیدا کنند 
که این اتفاق نیفتاد و بازی با نتیجه چهار بر دو به 
سود پالایش نفت به پایان رسید و اولین پیروزی 
فصل شاگردان هادی بزوال در گرمای سالن فجر و 

با حمایت هوادران این تیم به دست آمد.

 عدم برگزاری جلسات شورای ورزش دوساله شد : خبر

شورای ورزش هرمزگان فراموش شده است

 قاسم رنجبریان در جمع خبرنگاران گفت: از 2 سال 
پیش تا کنون هیچ جلسه ای تحت عنوان شورای عالی 
ورزش تشکیل نشده است و دبیر این شورا باید پیگیر 
برگزاری آن باشد.رنجبریان همچنین با ابراز تاسف از 
اینکه در مدت مسئولیتش در فوتبال، هیچ نهاد، سازمان 
و شرکتی به این هیات کمک نکرده است، اضافه کرد: 
بیشترین درآمد ما از طریق باشگاههای فوتبال است اما 
با وجود ضعف اساسی در مدیریت باشگاهها هم اکنون 
بیش از 10 میلیارد ریال از باشگاههای سطح استان 
طلب داریم که بدهی خود را پرداخت نمی کنند.وی 
حضور 2 تیم قدر استان در مسابقات لیگ برتر جوانان 
کشور را نشان از توانمندی جوانان این مرز و بوم عنوان 
کرد و خاطر نشان ساخت: با وجود اینکه هم اکنون 40 
تیم کشوری در فوتسال، فوتبال ساحلی و بانوان  و 8 
تیم در لیگ برتر فوتبالی فعالیت دارند، هر چقدر هم 
تلاش کنند و رشد داشته باشند دیده نمی شوند چون 
یک تیم فوتبال در لیگ برتر کشور نداریم. رییس هیات 
فوتبال استان در ادامه از حضور 4 بازیکن هرمزگانی در 

تیم ملی فوتسال کشور خبر داد و گفت: بر اساس 
با فدراسیون داشتیم هم اکنون تعداد  جلساتی که 
40 داور به سطح کشور معرفی کردیم تا دیدارها را 
قضاوت کنند و 2 ناظر فدراسیون از هرمزگان نیز به 

جمع ناظران مسابقات فدراسیون اضافه شدند.
این مقام مسئول با بیان اینکه در روستاها و محلات 
کارهای زیر ساختی بسیار خوبی در زمینه فوتبال 
تمامی  است  بهتر  کرد:  تصریح  است،  شده  انجام 
برنامه های فوتبالی توسط هیات فوتبال انجام شود 
و از باشگاه داران نیز توقع داریم در بحث مدیریتی 
کنند. گوشزد  را  ما  های  ضعف  و  کرده  عمل  قویتر 

رنجبریان همچنین از حضور یک تیم دیگر از هرمزگان 
در مسابقات لیگ برتر فوتبال ساحلی خبر داد و افزود: 
در این خصوص یکسری مشکلات وجود دارد که باید 
هر چه زودتر رفع شود.وی توجه به فوتبال بانوان را 
از اولویتهای این هیات ذکز کرد و با بیان اینکه کلیه 
اعضای کمیته بانوان مشخص شده اند، اضافه کرد: برای 
نخستین بار کلاس سطح یک آسیا برای بانوان برگزار 
نیز 4 کلاس آموزشی دیگر  انتهای سال  تا  کردیم و 
برگزار خواهد شد.رییس هیات فوتبال استان با اشاره 
به اینکه در فروردین ماه به عنوان یکی از اعضای تیم 
فوتبال ساحلی کشور در تایلند شرکت کردم  و یک 
هرمزگانی نیز در تیم ملی حضور داشت، ابراز تاسف 
مسئولان  ساحلی،  فوتبال  تیم  قهرمانی  از  پس  کرد: 
قولهای زیادی دادند اما هیچ کدام از آنها عملی نشد.

رنجبریان با گلایه از جابجایی دو بازیکن تیم فوتسال 
پالایشگاه بندرعباس که بدون هماهنگی در جایی دیگر 

قرارداد بسته اند، گفت: 25 تیم در لیگ برتر استان 
فعالیت دارند اما برخی باشگاههای بندرعباس که دارای 
مجوز هستند، در مسابقات استانی شرکت نمی کنند 
که باید تعیین تکلیف شوند.اصغر معماری دبیر هیات 
فوتبال استان نیز در این نشست با بیان این مطلب که 
ورزش لازمه توسعه و پیشرفت است، برنامه های تدوین 
شده هیات فوتبال را در دو بخش ستادی و اداری ذکر 
با  تخصصی  برگزاری جلسات  دنبال  به  گفت:  و  کرد 
به  نیز  اجرایی سال جاری  تقویم  کمیته های هیات، 
تمامی مسئولان شهرستانها و باشگاهها اعلام کرده ایم 
و بر اساس آن حرکت می کنیم.معماری، آموزش را 
فوتبال مورد  برنامه های هیات  به عنوان رکن اصلی 
تاکید قرار داد و گفت:برگزاری 12 کلاس آموزشی در 
12 ماه سال را در صدر برنامه های هیات قرار داده ایم  
که شامل کلاسهای مختلف مربی گری ، داوری و .. 
برای بانوان  و آقایان می باشد و تا پایان سال 7 کلاس 
دیگر در سطح استانی برگزار خواهیم کرد.وی با اعلام 
اینکه در حال حاضر تمرکز ما بر روی فوتسال و فوتبال 
ساحلی است، برگزاری 170 مسابقه کشوری و 850 
مسابقه استانی را از دیگر برنامه های در دست اقدام 
هیات عنوان کرد و افزود:170 مسابقه کشوری و 850 
مسابقات استانی در تمامی رده های سنی را پیش رو 
داریم که مسابقات نونهالان و نوجوانان از 17 شهریور 
پس از اربعین حسینی آغاز و 31 شهریورماه نیز آغاز 
مسابقات لیگ برتر استان را شاهد خواهیم بود و تلاش 
داریم تا 20 اسفند تمامی مسابقات در بخش آقایان و 

بانوان خاتمه پیدا کند.
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نامه سرگشاده جمعی از اهالی فرهنگ و رسانه قشم به وزیر فرهنگ :

دلگرم به پشتیبانی و حمایت های بی دریغ تان هستیم

عبدالعلي پوراشرف - جمعی از چهره های فرهنگی، هنری و 
رسانه ای جزیره قشم در نامه ای خطاب به دکتر اسماعیلی وزیر 
اداری  ساختار  وضعیت  ارتقاء  خواهان  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ 
»اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی قشم« مطابق آن چه در جنوب 
ایجاد  گونه  هر  مانع  خواستند  او  از  و  شده  افتاده  اتفاق  کرمان 
اداری  اختیارات  و کاهش  ارشاد قشم  اداره کل  برای  محدودیت 
شود. در این نامه که به امضای برخی چهره های فرهنگی، رسانه ای 
و فعالان اجتماعی جزیره رسیده، »دغدغه های مشترک« و وجود 
برخی چالش های فرهنگی را موجب نگارش نامه عنوان کرده و 
از جزیره قشم و رهنمودهای وی  ارشاد  بازدید وزیر  به  اشاره  با 
برای تبدیل قشم به »قطب فرهنگی خلیج فارس«، از این مقام 
ارشد فرهنگی کشور خواستند مانع از تضعیف اداره کل نوپای ارشاد 

قشم شوند.
در این نامه آمده است:

برادر معزز جناب آقای دکتر اسماعیلی
مقام منیع وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی

با عرض ادب و احترام
از بذل عنایتی که مبذول فرموده و این وجیزه را که رنج نامه ای 
از سوی جمعی از چهره های فرهنگی، هنری و رسانه ای جزیره 
قشم بوده و سرفصل مشترکی به نام »دغدغه های فرهنگی« این 
خطه آنان را گردهم آورده، از نظر می گذرانید سپاسگزاریم و همین 
ابتدا معروض می داریم که اگر دلگرم و مستظهر به پشتیبانی و 
برادر  نبوده و آشنا به دغدغه های آن  تان  حمایت های بی دریغ 
ارجمند در حوزه فرهنگ و هنر نبودیم، هرگز این وجیزه قلمی 
نمی گردید اما مانیفست فرهنگی شما در خصوص فرهنگ و هنر 
خطه جنوب و به ویژه جزیره قشم و تلاش های جنابعالی برای ایجاد 
مرجعیت فرهنگی در حوزه خلیج فارس و تبیین و صدور فرهنگ 
ایرانی - اسلامی به منطقه و ایجاد مدیریت جامع فرهنگی موجب 
شد تا مواردی را حضورتان معروض داشته و برای رفع دلمشغولی ها 
و نگرانی اهالی فرهنگ و هنر و رسانه جزیره قشم و منطقه از شما 

استمداد بطلبیم.
شاهد فشارها برای بازگشت به عقب هستیم 

با عنایت به ضیق وقت جنابعالی از اطناب کلام کاسته و معروض 
می داریم که از فردای تغییر ساختار اداری ارشاد قشم و تبدیل 
شدن آن به »اداره کل« در ابتدای دهه 90 تا به امروز شاهد انواع 
فشارها و تضییقات برای بازگشت به عقب و تغییر وضعیت اداری و 
مدیریتی بوده ایم که خوشبختانه با حمایت های بی دریغ جنابعالی 
این تلاش ها و کارشکنی ها از سوی برخی مدیران به نتیجه نرسیده 
اما موج مخربِ چنین اندیشه ای باعث یاس و دلسردی هنرمندان، 
فعالان عرصه رسانه و چهره های نخبه جزیره قشم شده است.

جناب آقای دکتر اسماعیلی؛ حضور جنابعالی در جزیره قشم و 
اعلام سیاست تبدیل قشم به مرجعیت فرهنگی منطقه و تبدیل 

و  نخبگان  مردم،  دلگرمی  فارس  فرهنگی خلیج  به قطب  شدن 
هنرمندان را به دنبال داشت و نشانگر نگاه خاص وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی و مجموعه دولت به مقوله فرهنگ و اهمیت آن در 

تعاملات جهانی است.
متاسفانه برخی جریان ها و افراد با وجود اهمیت خاص و ویژه 
جزیره قشم و تاثیرگذاری فرهنگی آن بر منطقه در تلاش هستند تا 
با بهره جستن از راهکارهای مختلف و مهم تر از همه کاهش رتبه 
اداری و بازگشت به وضعیت گذشته، منویات خویش را اجرایی 
نمایند، این در حالی است که وجود “اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی قشم” موجب تسهیل در امور اجرایی و پیگیری سیاست 

های فرهنگی دولت جمهوری اسلامی در منطقه خواهد بود.
کارشکنی ها در حوزه فرهنگ و هنرقشم ادامه دارد 

جنابعالی بهتر از هر شخصی واقف می باشید که تبدیل شدن قشم 
به قطب »فرهنگی خلیج فارس« و تاثیر گذاری فرهنگی و هنری در 
حوزه بین المللی و کشورهای خلیج فارس، نیازمند پشتیبانی همه 
دستگاه ها و نهادها و کمک به اجرایی شدن این سیاست ها می 
باشد در حالی که برخی افراد به لطایف الحیل می کوشند با کاستن 
از اختیارات اداره کل ارشاد قشم، منویات و اهداف خویش را اجرایی 
نمایند و متاسفانه آگاه نمی باشند که اتخاذ چنین رویکردی، چه 

آسیب هایی ممکن است وارد نمایند.
جناب آقای دکتر اسماعیلی، از فردای روی کار آمدن دولت مردمی 
سیزدهم تا به امروز شاهد انواع بی مهری ها، بی توجهی ها و حتی 
کارشکنی ها در حوزه فرهنگ و هنر این دیار بوده ایم و آخرین و 
جدیدترین حربه نیز تلاش برای ناکارآمد جلوه دادن اداره کل ارشاد 
قشم و کاستن از استقلال حرفه ای و مدیریتی آن و تبدیل کردن آن 

به اداره ای تحت تابعیت اداری استان هرمرگان بوده است.

قشم باید قطب فرهنگی خلیج فارس شود 
از  اش  جغرافیایی  و  تاریخی  برجسته  موقعیت  به  توجه  با  قشم 
منطقه  بر  فرهنگی  گذاری  تاثیر  برای  بیشماری  های  توانمندی 
برخوردار است و همانگونه که جنابعالی نیز فرمودید، می تواند به 
قطب فرهنگی منطقه مبدل شود اما رسیدن به چنین جایگاهی 
نیازمند همدلی و همراهی مجموعه ادارات و دستگاه های مختلف 
می باشد.حمایتهای آن برادر ارجمند از اداره کل ارشاد قشم و اعلام 
سیاست مهم تبدیل جزیره قشم به »قطب فرهنگی خلیج فارس« 
و گسترش تعاملات و مبادلات فرهنگی و هنری با کشورهای حوزه 
خلیج فارس و منطقه مستلزم تغییر نگاه برخی دستگاه ها و اصلاح 

رویه ها می باشد.
آقای وزیر مانع پسرفت باشید 

تبدیل اداره ارشاد قشم به »اداره کل« گام اول برای پیمودن این 
مسیر بوده اما تغییر وضعیت اداری نظیر آن چه در جنوب استان 
ارشاد جنوب  اداره  تبدیل  موفق  تجربه  و  پذیرفت  کرمان صورت 
استان کرمان به اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی جنوب کرمان، 
می تواند تسهیل کننده امور برای اجرای سیاستِ مبدل شدن به 
قطب فرهنگی خلیج فارس باشد و تحولی اساسی در حوزه فرهنگ 
و هنر جزیره قشم و منطقه به وجود آورد. از آن برادر ارجمند که 
مدبرانه و دلسوزانه پیگیر ارتقای وضعیت فرهنگی کشور می باشید 
استدعا داریم مانع از پسرفت اداری شده و با ارتقای ساختار اداری 
اداره کل ارشاد قشم ، تحولی اساسی در حوزه فرهنگ و هنر جزیره 
را موجب شوید.از توجه و بذل عنایت آن برادر بزرگوار کمال امتنان را 
داشته و از قادر متعال موفقیت هر چه بیشتر برای شما مسالت داریم.

با احترام
جمعی از چهره های فرهنگی، هنری و رسانه ای جزیره قشم

طرح اصلاح جدول حوزه های انتخابیه و افزایش تعداد نمایندگان مجلس اعلام شد 

دو نماینده به نمایندگان هرمزگان اضافه می شود
نمایندگان  تعداد  افزایش  و  انتخابیه  حوزه های  جدول  اصلاح  طرح 
مجلس که اخیراً در کمیسیون امور داخلی و شوراهای مجلس به پایان 
رسیده، این روزها در دستور کار جلسات هفتگی مجلس قرار گرفته 
است.طبق این طرح قرار است 40 کرسی به 290 کرسی فعلی مجلس 

افزوده شود.
تعداد  افزایش  و  انتخابیه  اصلاح جدول حوزه های  متن طرح 

نمایندگان مجلس،)با تلخیص ( به شرح زیر است:
ماده واحده- محدوده حوزه های انتخاباتی مجلس شورای اسلامی و 

تعداد نمایندگان آن ها به شرح زیر اصلاح می شوند:
تعداد  به  نماینده  یک  افزایش  با  غربی  آذربایجان  استان   .۱
شرح  به  آن  انتخابیه  حوزه های  غربی،  آذربایجان  استان  نمایندگان 
انتخابیه »ماکو، چالدران،  از حوزه  زیر اصلاح می شود:الف( چالدران 
شوط و پلدشت« منتزع و به حوزه انتخابیه »خوی و چایپاره« افزوده 
می شود.ب( نام حوزه انتخابیه »ماکو، چالدران، شوط و پلدشت« به 
نام حوزه  انتخابیه »ماکو، شوط و پلدشت« اصلاح می شود و  حوزه 
و  چایپاره  »خوی،  انتخابیه  حوزه  به  چایپاره«  و  »خوی  انتخابیه 
چالدران« اصلاح می شود.پ( تعداد نمایندگان حوزه انتخابیه »خوی، 

چایپاره و چالدران« از یک نفر به دو نفر افزایش می یابد.
۲. استان اصفهان

با افزایش دو نماینده، به تعداد نمایندگان استان اصفهان، حوزه های 
انتخابیه آن به شرح زیر اصلاح می شوند:الف( شهرهای ورزنه، کوهپایه، 
جرقویه و هرند از حوزه انتخابیه »اصفهان، ورزنه، کوهپایه، جرقویه و 
هرند« منتزع و حوزه انتخابیه »ورزنه، کوهپایه، جرقویه و هرند« به 
مرکزیت جرقویه با اختصاص یک نماینده ایجاد می شود.ب( نام حوزه 
انتخابیه »اصفهان، ورزنه، کوهپایه، جرقویه و هرند« به حوزه انتخابیه 
»اصفهان« اصلاح می شود.پ( دهستان دره شور تابع بخش وردشت 
شهرستان سمیرم، از حوزه انتخابیه »شهرضا و دهاقان« منتزع و به 
حوزه انتخابیه »سمیرم« الحاق می شود و نام حوزه انتخابیه )سمیرم( به 
حوزه انتخابیه )سمیرم و دهستان دره شور( اصلاح می شود.ت( نام حوزه 
انتخابیه »شهرضا و دهاقان و دهستان دره  شور« به »شهرضا و دهاقان« 
اصلاح می شود.ث( با انتزاع شهرستان آران و بیدگل از حوزه انتخابیه 
»کاشان و آران و بیدگل«، حوزه انتخابیه »آران و بیدگل« منطبق 
یک  اختصاص  با  بیدگل،  و  آران  شهرستان  جغرافیایی  محدوده  بر 
نماینده ایجاد می شود.ج( نام حوزه انتخابیه »کاشان و آران و بیدگل«، 

به »کاشان« اصلاح می شود.چ( بخش قمصر تابع شهرستان کاشان، 
از حوزه انتخابیه »نطنز و بخش قمصر« منتزع و به حوزه انتخابیه 
»کاشان« الحاق می شود و نام حوزه انتخابیه »نطنز و بخش قمصر« به 

حوزه انتخابیه »نطنز« اصلاح می شود.
3. استان البرز با افزایش سه نماینده به تعداد نمایندگان استان البرز، 

حوزه های انتخابیه آن به شرح زیر اصلاح می شود:
الف( با اضافه شدن یک نماینده، به حوزه انتخابیه »ساوجبلاغ، نظرآباد 
و طالقان و چهارباغ«، تعداد نمایندگان این حوزه از یک نفر به دو 
نفر افزایش می یابد.ب( تعداد نمایندگان حوزه انتخابیه »کرج، اشتهارد، 

فردیس و آسارا« از دو نفر به چهار نفر افزایش می یابد.
4. استان بوشهر با افزایش یک نماینده، حوزه های انتخابیه استان 
بوشهر به شرح زیر اصلاح می شود:الف( تعداد نمایندگان حوزه انتخابیه 

»بوشهر، گناوه و دیلم«، از یک نفر به دو نفر افزایش می یابد.
۵. استان تهران

با افزایش پنج نفر نماینده به تعداد نمایندگان استان تهران، حوزه های 
انتخابیه آن به شرح زیر اصلاح می شود:الف( شهرستان قدس از حوزه 
انتخابیه »شهریار، قدس و ملارد« تفکیک و حوزه انتخابیه »قدس« 
یک  اختصاص  با  قدس  شهرستان  جغرافیایی  محدوده  بر  منطبق 
نماینده ایجاد می شود.ب( شهرستان ملارد از حوزه انتخابیه »شهریار، 
قدس و ملارد« تفکیک و حوزه انتخابیه »ملارد« منطبق بر محدوده 
جغرافیایی شهرستان ملارد با اختصاص یک نماینده ایجاد می شود.پ( 
اصلاح  »شهریار«  به  ملارد«  و  قدس  »شهریار،  انتخابیه  حوزه  نام 
انتخابیه »رباط کریم و  می شود. ت( شهرستان رباط کریم از حوزه 
بهارستان« تفکیک و حوزه انتخابیه »رباط کریم« منطبق بر محدوده 
جغرافیایی شهرستان رباط کریم با اختصاص یک نماینده ایجاد می شود 
و نام حوزه انتخابیه »رباط کریم و بهارستان« به »بهارستان« اصلاح 
می شود.ث( تعداد نمایندگان حوزه انتخابیه »ورامین، پیشوا و قرچک« 
از یک نفر به دو نفر افزایش می یابد.ج( حوزه انتخابیه »پردیس« به 
مرکزیت پردیس و منطبق بر محدوده جغرافیایی شهرستان پردیس، 
با اختصاص یک نماینده ایجاد می شود.چ( نام حوزه انتخابیه »تهران، 
ری، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس« به »تهران، ری، شمیرانات و 

اسلامشهر« اصلاح می شود.
6. استان چهارمحال وبختیاری یک نماینده به این  استان اضافه 

می شود.

۷. استان خراسان جنوبی یک نماینده به تعداد نمایندگان استان 
خراسان جنوبی اضافه ،و حوزه انتخابیه »طبس و بشرویه« منطبق بر 
محدوده جغرافیایی شهرستان طبس و شهرستان بشرویه، به مرکزیت 

طبس، با یک نماینده ایجاد می شود.
۸. استان خراسان رضوی دو نماینده به تعداد نمایندگان استان 

خراسان رضوی، افزایش می یابد 
۹. استان خراسان شمالی یک نماینده به تعداد نمایندگان استان 

خراسان شمالی، اضافه می شود 
استان  این  نمایندگان  تعداد  به  نماینده  ۱۰. استان خوزستان دو 

افزوده می شود 
۱۱. استان سیستان و بلوچستان سه نماینده به تعداد نمایندگان 

این خطه اضافه می شود .
۱۲. استان فارس سه نماینده به نمایندگان استان فارس افزوده می 

شود 
۱3. استان قزوین یک نماینده به تعداد نمایندگان استان قزوین، 

اضافه خواهد شد .
۱4. استان قم با افزایش یک نماینده به تعداد نمایندگان استان قم، 
حوزه  انتخابیه آن به شرح زیر اصلاح می شود:الف( تعداد نمایندگان 

حوزه انتخابیه قم، از سه نفر به چهار نفر افزایش می یابد.
۱۵. استان کردستان افزایش یک نماینده به تعداد نمایندگان استان 

در دستور کار قرار دارد .
نمایندگان  تعداد  به  نماینده  سه  افزایش  با  کرمان  استان   .۱6
استان کرمان، حوزه های انتخابیه آن به شرح زیر اصلاح می شود:الف( 
شهرستان بردسیر از حوزه انتخابیه »سیرجان و بردسیر« منتزع و به 
حوزه انتخابیه »کرمان و راور« الحاق می شود.ب( حوزه انتخابیه »کرمان 
و راور« به حوزه انتخابیه »کرمان، راور و بردسیر« اصلاح می شود و 
تعداد نمایندگان آن از دو نفر به سه نفر افزایش می یابد.پ( نام حوزه 
انتخابیه »سیرجان و بردسیر«، به حوزه انتخابیه »سیرجان«، اصلاح 
می شود.پ( با انتزاع رودبار جنوب و قلعه گنج از حوزه انتخابیه »کهنوج، 
منوجان، رودبار جنوب و قلعه گنج«، حوزه انتخابیه »رودبار جنوب و 
قلعه  گنج« منطبق بر محدوده جغرافیایی شهرستان های رودبار جنوب 
و قلعه  گنج به مرکزیت رودبار جنوب با اختصاص یک نماینده ایجاد 
می شود.ت( نام حوزه انتخابیه »کهنوج، منوجان، رودبار جنوب و قلعه 
انتزاع  با  فاریاب« اصلاح می شود.ث(  به »کهنوج، منوجان، و  گنج« 

ریگان و فهرج از حوزه انتخابیه »بم، ریگان، فهرج و نرماشیر«، حوزه 
انتخابیه ریگان و فهرج، به مرکزیت ریگان، با اختصاص یک نماینده 
ایجاد می شود.ج( نام حوزه انتخابیه »بم، ریگان، فهرج و نرماشیر«، به 

»بم و نرماشیر« به مرکزیت بم، اصلاح می شود.
۱۷. استان کرمانشاه یک نماینده به تعداد نمایندگان استان اضافه 

می شود 
۱۸. استان کهگیلویه وبویراحمد یک نماینده به تعداد نمایندگان 
در حوزه انتخابیه »بویراحمد، دنا و مارگون« از یک نفر به دو نفر افزایش 

می یابد.
۱۹. استان گلستان با افزایش یک نماینده به تعداد نمایندگان استان 
گلستان، حوزه های انتخابیه آن به شرح زیر اصلاح می شود:الف( حوزه 
انتخابیه »کلاله و مراوه تپه« منطبق بر حوزه جغرافیایی شهرستان 
کلاله و شهرستان مراوه تپه، به مرکزیت کلاله، با اختصاص یک نماینده 
انتخابیه »مینودشت، کلاله، مراوه تپه و  نام حوزه  ایجاد می شود.ب( 
گالیکش« به »مینودشت و گالیکش«، به مرکزیت مینودشت اصلاح 

می شود.
۲۰. استان مازندران با افزایش یک نماینده به تعداد نمایندگان 
استان مازندران، حوزه های انتخابیه آن به شرح زیر اصلاح می شود:الف( 
با اختصاص یک نماینده، تعداد نمایندگان حوزه انتخابیه »آمل« از یک 

نفر به دو نفر افزایش می یابد.
۲۱. استان مرکزی با افزایش یک نماینده به تعداد نمایندگان استان 
مرکزی، حوزه های انتخابیه آن به شرح زیر اصلاح می شود:الف( با انتزاع 
شهرستان های کمیجان و خنداب از حوزه انتخابیه »اراک، کمیجان و 
خنداب«، حوزه انتخابیه »کمیجان و خنداب« با اختصاص یک نماینده 
ایجاد می شود.ب( نام حوزه انتخابیه »اراک، کمیجان و خنداب« به 

»اراک« اصلاح می شود.
نمایندگان  تعداد  به  نماینده  دو  افزایش  با  ۲۲. استان هرمزگان 
استان هرمزگان، حوزه های انتخابیه آن به شرح زیر اصلاح می شود:الف( 
تعداد نمایندگان حوزه انتخابیه »بندرعباس، حاجی آباد، خمیر، قشم و 
ابوموسی« از سه نفر به چهار نفر افزایش می یابد.پ( تعداد نمایندگان 
حوزه انتخابیه »میناب، رودان، جاسک، سیریک و بشاگرد« از یک نفر 

به دو نفر افزایش می یابد.
۲3. استان یزد افزایش دو نماینده به تعداد نمایندگان  سابق در 

دستور کار قرار دارد . 
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نماینده وزیر راه و شهرسازی در کارگروه تنظیم و کنترل بازار املاک و مستغلات:

نرخ کمیسیون املاک در بندرعباس 4برابر پایتخت

علیرضا مُهِلی نماینده وزیر راه و شهرسازی در کارگروه تنظیم و 
کنترل بازار املاک و مستغلات در حاشیه بازدید از صنف مشاوران 
کاهش  شاهد  اکنون   : گفت  خبرنگاران  به  بندرعباس  املاک 
تا 25  تهران و 20  قیمت مسکن در  سه و هشت دهم درصدی 
درصدی مسکن در شهرها جدید پردیس و پرند هستیم، همچنین 
قیمت مسکن  فارس  و  استان های خراسان رضوی، خوزستان  در 
کاهش یافته است.  نماینده وزیر راه و شهرسازی نسبت به نرخ های 
نرخ ها 25  تهران  و گفت: در شهر  اظهارتعجب کرد  کمیسیون ها 
صدم درصد قیمت معامله است اما در این شهر یک درصد بوده که 
این بسیار گران تر از پایتخت است.علیرضا مُهِلی افزود: طبق مصوبه 
هفتمین نشست شورای عالی مسکن و تاکید رییس جمهور و وزیر 
راه و شهرسازی، ساماندهی بازار مسکن توسط کارگروه تنظیم بازار 
مسکن کلید خورد و این کار ابتدا از شهرهای جدید پردیس، پرند 
و هشتگرد آغاز شده است.آسیب های فراوانی وجود داشت و با شهر 
جدیدی مواجه شده بودیم که بسیاری از مشاوران املاک سوداگری 
و گران فروشی داشتند که خوشبختانه اکنون نظم و آرامش به این 
بازار در شهر جدید پردیس بازگشته است.این ساماندهی در شهر 
برای  الگوی موفق بدست آمده  از  انجام شد و  نیز  جدید پردیس 
تهران استفاده شد؛ چون کار گسترده بود کارگروهی بزرگ و متشکل 

از قضات تعزیرات حکومتی، بازرسان اتاق اصناف، بازرسان اتحادیه 
بسیج  و  و شهرسازی  راه  بازرسان  انتظامی،  نیروی  اماکن  املاک، 

اصناف تشکیل شد.
روندکاهشی قیمت مسکن آغاز شده است

نماینده وزیر راه و شهرسازی، با اشاره به آغاز روند کاهش قیمت 
مسکن در کشور خاطرنشان کرد: اکنون شاهد کاهش سه و هشت 
دهم درصدی قیمت مسکن در تهران و 20 تا 25 درصدی مسکن 
در شهرها جدید پردیس و پرند هستیم، همچنین در استان های 
خراسان رضوی، خوزستان و فارس قیمت مسکن کاهش یافته است.

وی با بیان اینکه این جریان در کشور به راه افتاده است و همه دست 
به دست هم داده اند تا بازار مسکن سامان یابد،  گفت: 12 سال این 
حوزه رها شده بود اما اکنون بازرسی و نظارت بر بازار مسکن در 
کشور آغاز شده است و رئیس جمهور هم بر این کار تاکید دارد.مُهِلی 
افزود: سامانه بنگاه امین نیز طراحی شده تا مردم بنگاه های خوب را 
معرفی کنند و مورد تقدیر قرار گیرند و بدون شک با کسانی که گران 
فروشی و تخلف کنند، برخورد می کنیم.نماینده وزیر راه و شهرسازی 
در کارگروه تنظیم و کنترل بازار املاک و مستغلات تصریح کرد: بازار 
مسکن رها شده بود اما صف بنگاه های امین و قابل اعتماد از این ها 

که سوداگری کرده و به مردم ضربه می زنند، جداست.

اصناف و اتحادیه مشاوران املاک باید جلوی تبلیغات خلاف 
را بگیرند

با اشاره به اینکه برخی مشاوران املاک شهر بندرعباس بر  مُهِلی 
یا دپارتمان مسکن و  بانک اطلاعات مسکن و  نام  سر مغازه خود 
غیره درج کرده اند، ابراز کرد: اصناف و اتحادیه مشاوران املاک باید 
با چنین ادبیاتی برخورد کنند و تعزیرات حکومتی، بازرسی صنفی و 
اتحادیه مشاوران املاک نیز مانع به کارگیری این نوع ادبیات که خلاف 
واقع است، شوند.نماینده وزیر راه و شهرسازی در کارگروه تنظیم و 
کنترل بازار املاک و مستغلات عنوان کرد: برای دستگاه های نظارتی 
این استان سوال نشده که فلان مشاور املاک تمام  بازرسی در  و 
اطلاعات ملک خودشان و مردم را دارد،  این ها درحال سوء استفاده از 
این ادبیات بوده و با جلب اعتماد، مردم را فریب می دهند.وی با اشاره 
به اینکه ضعف های بسیاری در حوزه مسکن وجود دارد،گفت: دولت 
سیزدهم تمام همت و عزم خود را برای سامان دادن مسکن بکارگرفته 
است که از اتحادیه و اصناف نیز می خواهیم در این راستا کمک کنند 
تا این کار بزرگ به درستی در کشور و از جمله هرمزگان انجام شود.

صدور کد رهگیری برای مستاجران رایگان است
مُهِلی اشاره کرد: سامانه ملی املاک و اسِکان راه اندازی شده است 
که صدور کد رهگیری در این سامانه به صورت رایگان برای تمام 
توسط  فضا  این  از  استفاده  میزان  و  است  رایگان شده  مستاجران 
مردم به فرهنگ سازی بستگی دارد. وی با بیان اینکه هشت میلیون 
مستاجر در کشور وجود دارد،  گفت: تاکنون افزون بر ۶4 هزار قرارداد 
اجاره در سامانه املاک ثبت شده که 23 هزار و 139 قرارداد نهایی 

و منعقد شده است.
نماینده وزیر راه و شهرسازی در کارگروه تنظیم و کنترل بازار املاک 
و مستغلات یادآورشد: نخست سامانه مربوط به قرارداد اجاره بوده 
و در مراحل بعدی خرید و فروش نیز به آن اضافه می شود و دیگر 
نیازی نیست مردم بابت یک مبایعه نامه 30 میلیون تومان بپردازند.

این مسوول افزود: اگر مردم کنار حاکمیت بوده و از این سامانه برای 
سهولت کار و کاهش هزینه های آن ها طراحی شده، استقبال و اعتماد 

کرده و املاک خود را در سامانه ملی املاک و اسِکان ثبت کنند، 2 
اتفاق خوب رخ خواهد داد که نخست مشمول مالیات بر خانه های 
خالی نخواهند شد و دوم افزایش اجاره بها بر اساس ضوابط مشخص 
انجام خواهد شد که طبق مصوبه سران قوا افزایش بهای اجاره در 

تهران 25 و در استان ها 20 درصد است.
سامانه ملی اجاره بها درحال راه اندازی است

نماینده وزیر راه و شهرسازی در کارگروه تنظیم و کنترل بازار املاک 
و مستغلات گفت: سامانه ملی اجاره بها در حال راه اندازی است که 
مشهد در این زمینه پیشقدم شده و این سامانه در آن شهر درحال 
فعالیت است.مُهِلی افزود: این سامانه به طور دقیق به مردم اعلام 
می کند ملک طبقه چهارم بدون آسانسور یا آسانسوردار یا انباری فلان 
منطقه چه قیمتی دارد و هیچ کس اجازه ندارد خارج از فرمول سامانه 
ملی اجاره بها ملکی را اجاره بدهد.وی تصریح کرد: اکنون تورم مسکن 
در مشهد کاهش یافته که حتی می توان این را از طریق نرم افزارهای 
اینترنتی هم قیمت ها صحت سنجی کرد و امید می رود سامانه ملی 
اجاره بها تا اواخر شهریورماه به صورت نهایی آماده و رونمایی شود تا 

مردم از آن استفاده کنند.
اظهارتعجب از نرخ های مشاوران املاک در بندرعباس

نماینده وزیر راه و شهرسازی در هنگام بازدید از واحدهای مشاور 
املاک شهر بندرعباس نسبت به نرخ های کمیسیون ها اظهارتعجب 
کرد و گفت: در شهر تهران نرخ ها 25 صدم قیمت معامله است اما 

در این شهر یک درصد بوده که این بسیار گران تر از پایتخت است.
پلمپ ۲ هزار و ۹۸6 واحد متخلف مشاور املاک در کشور

مُهِلی همچنین با اشاره به وجود افزون بر 181 هزار و 480 واحد 
صنفی مشاور املاک در کشور گفت: حدود 30 هزار بازرسی در کشور 
انجام شده است که در این راستا 2 هزار و 98۶ واحد متخلف صنفی 
مشاور املاک در کشور پملب شده و تاکنون 13هزار و 491 میلیارد 
ریال جرائم تعزیراتی اخذ شده است.وی اشاره کرد: بیشترین تخلف ها 
شامل نداشتن پروانه کسب، درج نکردن نرخ نامه، گران فروشی و 

سوداگری در اخذ کمیسیون اجاره بها یا مبایعه نامه ها است.

نیاز کشتی سازی به فولاد ملموس است

مدیرعامل فولاد هرمزگان به همراه جمعی از مدیران این مجتمع 
عظیم تولیدی فولاد کشور عصر با حضور در مجتمع کشتی سازی و 
صنایع فراساحل ایران ضمن بازدید از بخش های مختلف این مجتمع 
صنعتی با مدیرعامل و جمعی از مدیران ایزوایکو نشست مشترکی در 
خصوص پتانسیل ها، توانمندی ها و طرح های توسعه ای دو شرکت 

برگزار کردند. در جریان این نشست مشترک مدیران دو شرکت و به 
بحث و تبادل نظر در خصوص پتانسیل ها، توانمندی ها و طرح های 

توسعه ای دو مجتمع ایزوایکو و فولاد هرمزگان پرداختند.
مدیرعامل ایزوایکو با ارائه گزارشی از فعالیت ها، توانمندی ها، امکانات 
و تجهیزات و طرح های توسعه ای ایزوایکو و ابراز امیدواری از همکاری 
میان دو شرکت اشاره ای به تاریخچه احداث فولاد هرمزگان با نام 
فولاد ایران در زمان تاسیس مجتمع کشتی سازی با سیاست تامین 
فولاد مورد نیاز این شرکت کرد. و افزود همکاری میان این دو شرکت 
در ذات تأسیسشان بوده و بهتر است در عمل نیز اجرایی شود.دکتر 
شناورها،  ساخت  روند  درمورد  توضیحاتی  ضمن  همچنین  ضربی 
اشاره ای به ساخت سه فروند کانتینر بر اقیانوس پیمای این مجتمع 
کرد که علاوه بر اینکه از پیشرفته ترین کانتینربرهای دنیا محسوب 
تنها کشتی های ساخت  بالای ساخت  استاندارد  دلیل  به  میشوند 
داخل هستنند که میتوانند در بنادر اروپا دریانوردی و تردد کنند.

مدیرعامل ایزوایکو با اشاره به فضای هزار و صد هکتاری این مجتمع 

در سواحل خلیج فارس افزود  برای اجرای طرح های توسعه ای صنایع 
پشتیبانی که در این شرکت حضور دارند، فضایی نیز تخصیص داده 
شده است که دیگر شرکت ها و صنایع نظیر فولاد می توانند در این 
فضا مستقر شوند. و با توجه به اینکه نیاز صنعت کشتی سازی به 
فولاد به ویژه انواع ورق ها و پروفیل ها ملموس هست و امیدوار هستیم 
همکاری ها به نحوی باشد تا دو مجموعه منتفع شوند و از خروج ارز 
از کشور و استان جلوگیری کنیم.دکتر معروفخانی مدیرعامل فولاد 
هرمزگان با اشاره به توانمندی های این شرکت در تولید انواع تختال، 
گزارشی از وضعیت طرح های توسعه ای این شرکت و روند پیشرفت 
این طرح ها ارائه کرد و گفت: طرح نورد از جمله پروژه های توسعه ای 
فولاد هرمزگان است تا بتوانیم با اجرای آن، نیاز صنایع مختلف به ویژه 
کشتی سازی را برطرف کنیم. فولاد هرمزگان مصمم است طرح های 
توسعه ای را به دلیل شرایط استراتژیک استان هرمزگان دنبال کند 
و به بهره برداری برساند. با بهره برداری از این طرح ها طی دو تا سه 
بزرگ  از قطب های  یکی  به  استان هرمزگان می تواند  آینده،  سال 

تولید فولاد تبدیل شود.وی افزود: احداث یک مرکز صنعتی خدماتی 
در غرب بندرعباس ضروری است که این مرکز می تواند به عنوان 
بزرگ ترین مرکز خدماتی جنوب کشور محسوب شود. خوشبختانه 
استان  این  در  فولاد  صنعت  توسعه  از  هرمزگان  استان  مسئولان 
حمایت می کنند و استاندار و نمایندگان محترم نیز حمایت کامل 
را از طرح های توسعه ای داشته اند و با فولاد هرمزگان همراه بوده اند.

تخصصی  نشست های  باید  کرد:  تاکید  هرمزگان  فولاد  مدیرعامل 
میان دو طرف ادامه داشته باشد و بتوانیم به یک تفاهم مشترک 
برسیم. امیدواریم بتوانیم در این منطقه ویژه که پتانسیل های خوبی 
هم دارد، طرح های مشترکی را آغاز کنیم. حضور فولاد هرمزگان در 
عرصه توسعه استان باعث ترغیب دیگر شرکت ها و صنایع استان در 
بالادست و پایین دست صنعت فولاد خواهد شد که در نهایت استان، 
کشور و نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران تقویت می شود.در پایان 
این جلسه دو طرف توافق کردند جلسات کارشناسی میان دو شرکت 

برای رسیدن به یک تفاهم مشترک و تداوم همکاری ها ادامه یابد.

ثبت رکورد جدید تولید برق در بزرگترین نیروگاه جنوب شرق کشور
داریوش محمودی گفت: این نیروگاه در تابستان امسال با تولید 
1050 مگاوات ساعت انرژی توانسته است پس از طی چند سال 
رکورد جدیدی در زمینه تولید برق به ثبت برساند. وی با بیان 
اینکه این نیروگاه در پیک تابستان امسال بالغ بر 1050 مگاوات 
تولید داشته افزود: این میزان انرژی تولیدی نسبت به مدت مشابه 
این  تولید  اکنون  و هم  در سال گذشته 22 درصد رشد داشته 
نیروگاه بطور متوسط روزانه به 24 هزار مگاوات ساعت رسیده و 
به میزان 3۶درصد از مصرف برق استان هرمزگان را تولید کند.

عنوان  به  مجموعه  این  اینکه  به  اشاره  با  محمودی  داریوش 
بزرگترین نیروگاه جنوب شرق کشور در حال فعالیت است، اضافه 
به  انجام  با  توانسته  امسال  تابستان  در  بندرعباس  نیروگاه  کرد: 
موقع و با کیفیت برنامه های تعمیراتی و افزایش توان عملی در 
کنار کاهش ضریب خروج اضطراری واحدها، رکورد جدیدی در 
زمینه تولید برق به ثبت برساند.محمودی باتوجه به افزایش 20 
درصدی تولید برق در ماههای تیر و مرداد، ادامه داد: از ابتدای 
سال تاکنون دو میلیون و 500 هزار مگاوات ساعت انرژی در این 

نیروگاه تولید شده و ضریب خروج اضطراری واحدها کاهش 1۶ 
درصدی را نشان می دهد.محمودی ابراز امیدواری کرد: با تلاش 
بی وقفه و شبانه روزی متخصصان این نیروگاه و اتکا به خودباوری، 
روند حداکثری تولید برق، ادامه خواهد داشت.مدیرعامل نیروگاه 
بخار بندرعباس خاطرنشان کرد: با توجه به سراسری بودن شبکه 
برق کشور، به طور قطع مدیریت مصرف از سوی مشترکین، سبب 
آرامش خاطر تمام هموطنان به ویژه ساکنین استان های گرمسیر 

جنوبی کشور خواهد شد.


